
GFCS selar sikap Exco FAS cetus kekecohan
Kuala Lumpur: Gabungan Kelab
Penyokong Selangor (GFCS) me
nyelar tindakan EXCO Persatuan
Bola Sepak Selangor (FAS) yang
disifatkan kebudakbudakan se
hingga menimbulkan kekecohan
pada Mesyuarat Jawatankuasa
Eksekutif FAS yang berlangsung,
Isnin lalu.
Jurucakapnya, Mohd Faizal Wa

hid, berkata kekecohan yang di
cetuskan kelompok ini dilihat se
bagai satu tindakan biadab dan
membelakangkan kehendak pe
nyokong setia Merah Kuning serta
gagal menyelesaikan masalah rae

nerusi perbincangan mesyuarat.
"EXCO FAS diharapkan jangan

menjadi api dalam sekam kerana
apa yang berlaku jelas membuk
tikan mereka tidak berminat un
tuk menguruskan FAS, sebaliknya
lebih gemar mementingkan uru
san peribadi dan mengejar jawa
tan.
"GFCS kecewa kerana kami su

dah lama mengimpikan FAS su
paya dirombak dan peletakan ja
watan dua pegawai kanan itu se
harusnya diterima dalam
mesyuarat. Ini membolehkan pen
tadbiran FAS kembali lancar dan

kebajikan pemain tidak menjadi
pertaruhan.
"Kekecohan ini sedikit sebanyak

mengganggu tumpuan pasukan
apatah lagi Selangor kini memiliki
peluang cerah mara ke separuh
akhir Piala Malaysia malah skuad
Piala Presiden dan Piala Belia juga

berada di pusingan suku akhir.

Aspirasi bola sepak moden
"Jika benar Exco Persatuan ini
mengambil berat soal perlemba
gaan Persatuan, di mana mereka
selama ini ketika perlawanan di
laman sendiri atau di laman la

wan serta menyaksikan pasukan
berlatih pada sesi latihan?
"EXCO juga dilihat lemah dalam

soal penjenamaan pasukan, gagal
membawa masuk tajaan besar ke
pada pasukan, gagal mengurus isu
tiket serta hanya 'memilih bulu'
dalam menyelesaikan isu berkai
tan penyokong," katanya dalam sa
tu kenyataan media, semalam.
Dalam masa sama, katanya me

reka turut mengambil sikap berke
cuali dalam urusan pentadbiran FAS
yang diuruskan Timbalan Presiden
nya, Datuk Mokhtar Ahmad seperti
yang dinyatakan Presidennya, Datuk
Seri Mohamed Azmin Ali
"Kami sedang memerhati dan me

neliti pelan dan langkah terutama
nya membabitkan isu penswastaan
yang akan diuruskan oleh Mokhtar
jadi kami akan menyokong sebarang
usaha yang memberi manfaat ke
pada pasukan Selangor
"Jika beliau masih gagal dan ti

dak menepati aspirasi bola sepak
moden, kami akan menyuarakan
kritikan kami tanpa kompromi ke
rana apa yang kami mahukan ada
lah pasukan ini terus berkem
bang," katanya.

Oleh Syafiq Aznan
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■ Fakta
■ nombor

3 MUKA
baharu dilantik Exco
FAS pada mesyuarat
pertama tahun lalu

10 KELAB
mewakili GFCS
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Pengurus pasuhan Selangor, Amirudin Shari dan penolong pengurus, Noor Hisham Mohd Ghouth bergegas meninggalkan bilik mesyuarat di
Bangunan SUK, Shah Alam.
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Selangor menongkah arus DEB?
KUALA LANGAT 31 Ogos  Rakyat
Selangor khususnya orang Me
layu kurang pasti 'permainan'
Menteri Besar, Datuk Seri Mo
hamed Azmin Ali apabila ber
setuju menghapuskan 10 pera
tus diskaun bumiputera untuk
membeli pangsapuri
perkhidmatan, rumah
pejabat (SOHO) dan
pejabat maya di ru
mah (SOVO), yang se
lama ini dipraktikkan
oleh kerajaan negeri
lain sejajar dengan
polisi ekonomi negara
meneruskan Dasar
Ekonomi Baru (DEB).
MenurutPengerusi

Rejim Ubah Selangor,
Jeffrizal Jaafar, Mo
hamed Azmin perlu diingatkan
semula bahawa DEB yang diper
kenalkan pada 1971 adalah bagi
mengatasi masalah perpaduan
dan integrasi kaum serta etnik
•berlandaskan susunan kompo
sisi kependudukan melalui taraf
ekonomi kaum serta pemilikan
ekuiti yang menjadi punca uta
ma txagedi 13 Mei 1969.
"Sehingga hari ini, pemi

likan ekuiti bumiputera masih
di bawah sasaran 30 peratus

manakala pemilikan ekuiti kaum
selain bumiputera adalah sekitar
46 peratus melangkaui sasaran
40 peratus di bawah DEB.

"Hari ini peratus garis kemiski
nan mengikut pecahan kaum
masih meletakkan bumiputera

di paras tertinggi ber
banding kaum lain di
seluruh negara tidak
terkecuali di Sela
ngor dan atas sebab
itulah keistimewaan
bumiputera terma
suk 10 peratus dis
kaun rumah mampu
milik diberikan.

"Saya melihat apa
bila Exco kerajaan
negeri daripada DAP,
Teng Chang Kim

mengumumkan 'garis panduan
baru' ini, tidak lain tidak bukan
adalah serangan halus ke atas bu
miputera yang masih mengejar
kestabilan ekonomi berimbang
seperti digariskan oleh DEB," ka
tanya di sini hari ini.
Beliau mempersoalkan si

kap selektif kerajaan negeri
kerana memansuhkan diskaun
10 peratus itu tetapi kuota pe
milikan bagi bumiputera masih
dikekalkan. 30 peratus.

JEFFRIZAL JAAFAR
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Cadangan pemaju guna
laluan penduduk dibantah
PETALING JAYA 31
Ogos  Penghuni pang
sapuri Blok 6 Desa
Mentari, di sini meno
lak cadangan pemaju
yang mahu mengam
bil sebahagian laluan
mereka untuk dijadi
kan kawasan tempat
letak kenderaan ba
ngunan komersial
berdekatan. 
Yang Dipertua Per

satuan Penduduk Blok
6 Desa Mentari, Ishak Maarof
mendakwa, desakan itu dibuat
memandangkan ia bakal menim
bulkan masalah jangka panjang
iaitu kesesakan lalu lintas dan
kekurangan tempat letak kend
eraan untuk penduduk.
"Isu ini timbul apabila pihak

pemaju tidak cukup tanah un
tuk lot tempat letak kenderaan
dan laluan keluar masuk selepas

membina tiga blok
bangunan komersial
bersebelahan kedia
man kami.
"Mereka bercadang

mengambil laluan
penduduk dart hal
ini bakal menimbul
kan kerumitan me
mandangkan laluan
ini digunakan setiap
hari," katanya ketika
ditemui Utusan Ma
laysia, barubaru ini.

Apa yang dikesalkan, katan
ya, pemaju tetap meneruskan
hasrat mengambil laluan di ka
wasan yang mempunyai 444
unit kediaman itu walaupun
perbincangan berulang kali di
adakan.
Ujarnya, penduduk tidak

membantah pembangunan kom
ersial namun laluan tersebut
tidak sepatutnya menjadi korban

kerana ruang tersebut juga men
jadi lokasi aktiviti kemasyaraka
tan seperti kenduri.
"Tindakan selanjutnya, kami

bercadang untuk menyerahkan
petisyen bantahan penduduk ke
pada Majlis Bandaraya Petaling
Jaya dalam masa terdekat.
Sementara itu, seorang peng

huni, V. Pushpa Nathan, 46,
mendesak supaya pihak pemaju
dan MBPJ perlu lebih prihatin
dengan mengambil kira faktor
keselesaan penghuni yang mula
mendiami kawasan tersebut se
jak 12 tahun lalu.
Menurutnya, penduduk difa

hamkan pemaju akan memecah
kan tembok sempadan dan me
lebarkan kawasan laluan keluar
masuk bangunan tersebut.
"Masalah ini pasti menam

bahkan kesesakan dan tekanan
kepada penduduk di sini," kata
nya.
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Penduduk bantah projek komersial tebing cerun
KUALA LUMPUR 31 Ogos  Ham
pir setiap malam penduduk Ta
man Bukit Permai di sini tidak
lena memikirkan projek pem
bangunan komersial berham
piran kediaman mereka.

Lokasi projek di tengahtengah
kawasan perumahan yang dikeli
lingi bukit berhampiran Jalan
Bukit Permai Utama itu dikhuatiri
mengancam struktur cerun dan
bangunan.
Bimbang mimpi ngeri itu jadi

realiti, salah seorang penduduk,
Chun Yew Leong, 33, memper
soalkan bagaimana projek se
tinggi lebih 40 tingkat boleh
diluluskan Majlis Perbandaran
Ampang Jaya (MPAJ).
Katanya, pembangunan pro

jek di tanah bekas kuari itu
perlu diteliti termasuk keadaan
tanah serta kesan terhadap lalu
lintas.
"Kami di sini bimbang seki

ranya keijakerja tanah bermula
kelak dan kehadiran lori pelba
gai muatan keluar masuk akan
mengancam keselamatan cerun
bukit terutama gegaran ketika
menanam cerucuk konkrit.
"Perjumpaan perlu diadakan

segera dengan melibatkan se
mua wakil persatuanpersatuan

penduduk Taman Bukit Permai
bersama pemaju dan agensi terli
bat," katanya kepada pemberita.
Bagi Abd. Razak Osman, 33,

pembangunan projek komersial
itu mengundang bahaya kepada
penduduk terutama di Pang
sapuri Intan yang terletak ber
sebelahan dengan tapak projek.
Katanya, kejadian tanah run

tuh amat ditakuti penduduk
terutama mereka yang tinggal
berhampiran tebing cerun.
"Sekarang ini gegaran dira

sai setiap kali lori melalui jalan
berdekatan, apatah lagi bila pro
jek bermula ditambah dengan

hentakan cerucuk," soalnya.
Sementara itu, Timbalan

Ketua Biro Perkhidmatah dan
Aduan Awam Gerakan, Ben Liew
Pok Boon berkata, satu memo
randum akan digerakkan bagi
mengumpul bantahan penduduk
terhadap projek berisiko itu.
"Harap MPAJ dapat segera

adakan perjumpaan dengan pen
duduk dan mendengar setiap
sudut masalah sebelum menerus
kan projek komersial yang hanya
menguntungkan pemaju itu,"
katanya yang turut hadir dalam
bantahan bersama penduduk
barubaru ini.

BEN LIEW POK BOON (tengah) bersama sebahagian penduduk membantah
pembangunan projek komersial berhampiran Taman Bukit Permai. Ampang.
Selangor. barubaru Ini.  UTUSAN/ZAINIHUSIN
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Taman Kelab Ukay berdepan risiko tanah runtuh
KUALA LUMPUR 31 Ogos  Kiraki
ra 100 kediaman di Taman Kelab
Ukay, Bukit Antarabangsa Am
pang berdepan risiko tanah run
tuh akibat kerjakerja pembinaan
Lebuhraya Lembah Klang Timur
(EKVE).
Ahli Jawatankuasa Persatuan

Penduduk Taman Kelab Ukay,
Surender Singh berkata, tindakan
mengalihkan Sungai Sering kira
kira 7.5 meter lebih dekat dari
pada kawasan perumahan adalah
tidakwajar.
"Projek itu terbukti memba

hayakan penduduk apabila ber
laku beberapa rekahan beruku
ran sehingga 30 sentimeter lebar
dikesan di Tadika QDees Bukit

Antarabangsa.
"Kejadian itu membahayakan

51 kanakkanak yang belajar di
situ. Oleh itu, saya tegaskan ba
hawa penduduk sangat marah,
kecewa serta khuatir dengan kes
elamatan mereka," katanya kepa
da pemberita barubaru ini.
Sementara itu, Ketua UMNO

Bahagian Ampang, Datuk Ismail
Kijo yang turut meninjau masalah
yang berlaku memaklumkan pen
duduk tidak menghalang pem
bangunan tetapi tiada kompromi
dalam soal keselamatan.
Menurutnya, langkahlangkah

keselamatan perlu dibuat lebih
awal bagi mengelakkan berlaku
nya kemalangan jiwa atau kerosa

kan yang lebih besar.
"Sangat malangbagi penduduk

sekiranya berlaku tanah runtuh
ekoran tiada langkah keselama
tan. Oleh itu, saya berharap pihak
yang bertanggungjawab akan
mengambil tindakan,"katanya.
Difahamkan, kerajaan negeri

telah mengeluarkan notis ber
henti kerja kepada EKVE pada 22
Ogos lalu dan mengarahkan lerja
pelebaran sungai di kawasanter
libat dihentikan sertamerta.
EKVE yang turut dininta

memberi tumpuan kepada k;rja
kerja mengukuhkan tebing dan
menyenggara runtuhan terrook,
kini giat memasang 150 cericuk
bagi memastikan pergerakai ta
nah dapat diatasi.

IB

»

ISMAIL KIJO turut hadir dalam bantahan penduduk yang diwakili Surender
berhubung kejadian rekahan tanah akibat projek berkaitan pembinan EKVE di
Tainan Kelab Ukay. Ampang, Selangor. barubaru in).
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Malaysian Institute Of Road Safety Research (MIROS) (Accident) 1 0 RM 0
Minerals and Geoscience Department (Minerals and Geoscience 3 0 RM 0
UMNO (UMNO) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Serdang

Larangan menjaja di Hospital Sepang
Majlis Perbandaran Sepang
(MPSepang) tidak pernah
meluluskan sebarang
aktiviti menjaja makanan
dan minuman dl bahu Jalan
Hospital Serdang termasuk
trak makanan.
Ketua Unit Korporat dan

Perhubungan Awam
MPSepang Afra' Fardillah
Zai Mustapar berkata,
pihaknya pernah membuat
program penempatan
semula peniaga ke tapak
penjaja sementara dekat
Universiti Tenaga Nasional
(UNITEN) untuk menjaga
kebersihan kawasan itu.
"Malangnya, terdapat

segelintir peniaga yang
masih berdegil untuk terus
beroperasi di situ walaupun
Jabatan Pelesenan

MPSepang tidak pemah
mengeluarkan lesen
menjaja di lokasi itu.
"Anggota penguat kuasa

juga kerap melakukan
rondaan, malah sebelum ini
pernah beberapa kali
mengenakan kompaun dan
sitaan barangan termasuk
lori penjaja," katanya.
Katanya, pihaknya turut

menerima aduan daripada
Hospital Serdang mengenai
kekotoran yang didakwa
berpunca daripada sikap
penjaja di kawasan
berkenaan yang tidak
menjaga kebersihan.
"Walaupun tindakan

demi tindakan dibuat, ia
sukar dengan pertambahan
peniaga baru yang masih
berdegil ini," katanya.
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GFCS selar tindakan Exco
FAS timbul kekecohan

Kuala Lumpur; Gabungan
Kelab Penyokong Selangor
(GFCS) menyelar tindakan
sebahagian Exco Persatuan
Bolasepak Selangor (FAS)
yang sengaja menimbulkan
kekecohan pada Mesyuarat
Jawatankuasa Eksekutif FAS
di Bangunan Setiausaha Ke
rajaan Negeri (SUK), Isnln
lalu.
Menurut jurucakap

GFCS, Faizal Wahid, tinda
kan mereka boleh diiba
ratkan sebagai api dalam
sekam yang jelas tidak ber
minat untnk urustadbir bo
la sepak di negeri itu se
baliknya lebih gemar me
mentingkan urusan peri
badi dan jawatan.
Dalam mesyuarat itu, be

berapa ahli mempertikaikan
peletakan jawatan bekas
Setiausaha Agung, Rosman
Ibrahim dan Bendahari Ke
hormat, Datuk S Sivasun
daram serta enggan mem
bincangkan tujuh agenda
seperti isu penswastaan pa
sukan, kebajikan pemain,
pembangunan di peringkat

akar umbi dan lainlain.
"Kami kecewa kerana se

lepas sekian lama impian
melihat rombakan FAS ini
sepatutnya menjadi kenya
taan dan perletakkan jawa 
tan Setiausaha dan Benda
hari seharusnya diterima
dalam mesyuarat.
"Ini membolehkan pen

tadbiran FAS kembali lancar
dan kebajikan pemain tidak
menjadi pertaruhan.
"Mereka ini jelas tidak

memikirkan bahawa tum
puan pemainpemain se
wajarnya tidak diganggu
apatah lagi Selangor memi
liki peluang cerah mara ke
separuh akhir Piala Malay
sia. Malah skuad Piala Pre
siden dan Piala Belia juga
berada di kelompok pusi
ngan suku akhir.
"Jika benar Exco me

ngambil berat soal per
lembagaan persatuan, di
mana mereka selama ini

ketika perlawanan atau di
padang latihan," katanya
kepada Arena Metro, se
malam.
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Tindakan Kerajaan SdangoMj^^^^^H
10 peratus Bumiputera

BUMIPUTERA

Tindas golongan Bumiputera'
Pemansuhan diskaun 10 peratus oleh kerajaan negeri jejas generasi muda miliki rumah, hartanah
■ ARZIANA MOHMAD AZAMAN
KUALA SELANGOR 
Pemansuhan diskaun 10 peratus
Bumiputera boleh menjejaskan
harapan generasi muda Bumiputera
memiliki rumah dan hartanah di
Selangor.

Presiden Majlis Belia Selangor

(MBS), Datuk Seri Irmohizam
Ibrahim berkata, pengumuman pe
mansuhan itu jelas berbentuk satu pe
nindasan buat golongan Bumiputera
di Selangor.

Menurutnya, pemansuhan ini se
cara jelas akan menjejaskan peluang

Bumiputera memiliki hartanah me
libatkan pangsapuri perkhidmatan,
rumah pejabat (SOHO) dan pejabat
maya di rumah (SOVO).

"Jika pemansuhan ini dilaksana
kan, ia akan menjadikan pemilikan
hartanah antara kaum di Selangor
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tidak" seimbang dan seterusnya me
lebarkan jurang ekonomi antara
kaum.

"Perkara seperti ini perlu diambil
perhatian, pemansuhan diskaun ha,
nya akan mengakibatkan pemilikan
hartanah Bumiputera akan terns ke
tinggalan dan tidak boleh menandingi
kaum lain," katanya.

Irmohizam yang juga Ahli
Parlimen Kuala Selangor itu menegas
kan, pemansuhan ini juga akan me
nyekat usahawan Bumiputera ber
niaga di lokasi strategik di pusat
bandar.

"Walaupun undangundang
memperuntukkan bidang kuasa har
tanah di bawah kerajaan negeri, na
mun sebagai kerajaan memerintah,
setiap keputusan yang diambil per

iu mengambil kira kedudukan khas
Bumiputera.

"Keistimewaan ini seperti yang
dinyatakan di dalam Perkara 153
Periembagaan Persekutuan bahkan
tindakan sebegini jelas mencerminkan
kerajaan negeri tidak peka dan priha
tin terhadap golongan Bumiputera.

"Sekalipun kerajaan negeri ber
hasrat membantu pemilikan rumah

kepada golongan yang tidak mampu
merentasi kaum dan agama, namun
tindakan memansuhkan 10 peratus
kepada Bumiputera adalah satu per
kara yang tidak perlu disentuh lang
sung dari peringkat awal," katanya.

Beliau berkata, kerajaan nege
ri sepatutnya menyokong kaum
Bumiputera untuk memiliki harta
nah dan tidak menindas mereka de

ngancarabegini.
"Kerajaan negeri perlu men

contohi kerajaan persekutuan yang
sentiasa hadir dengan inisiatif mem
bantu semua kaum untuk memiliki
rumah tanpa menafikan kepenting
an pemilikan hartanah Bumiputera^
katanya selepas hadir merasmi
kan Seminar Latihan Peningkatan
Profesional GuruGuru Parlimen
Kuala Selangor: Periembagaan
Malaysia dan Cabarannya di Dewan
Kompleks Umno Kuala Selangor.

Dalam program itu, golongan
pendidikbersama Pejabat Pendidikan
Daerah (PPD) Kuala Selangor turut
menyuarakan sokongan terhadap
pindaan Akta 355 bagi memperkasa
mahkamah syariah.

Irmohizam (empat, kanan) bersama warga pendidik dan PPD Kuala Selangor menyuarakan sokongan terhadap
pindaan Akta 355 sempena Seminar Latihan Peningkatan Profesional GuruGuru Parlimen Kuala Selangor di Dewan
Kompleks Umno Kuala Selangor.
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Robek hak Melayu
SHAH ALAM  Tindakan Kerajaan
Selangor menghapuskan diskaun 10
peratus dilihat cuba merobek hak
keistimewaan orang Melayu dan
Bumiputera di negeri ini sedikit demi
sedikiL

Yang Dipertua Pertubuhan
Peribumi Perkasa Malaysia (Perkasa)
Selangor, Abu Bakar Yahya berkata,
Perkasakesaldenganapayangdilaku
kankerajaan negeri yang dilihat cuba
menggugat kedudukan Bumiputera
walhal rakyat Bumiputera adalah ma
joriti di negeri ini.

"Jika sekarang lata tak bersuara,
bila lagi? Tak akan kita nak tunggu
sampai ke semua hak keistimewaan
Melayu dihapuskan satu persatu oleh
kerajaan yang mentadbir.

"Kita kena pertahankan hak kita
mulai sekarang, jika bukan kita siapa
lagi yang harus memainkan perananr
katanyaketikadimintamengulasber
hubung tindakan kerajaan negeri me
mansuhkan diskaun 10 peratus untuk
Bumiputera bagi pembelian pangsa
puri perkhidmatan, rumah pejabat
(SOHO) dan pejabat maya di ru
mah (SOVO) di negeri ini bermula
1 September.

Pada masa sama, Abu Bakar
berkata, pihaknya tidak menolak

kemungkinan keputusan itu dilaku
kan kerajaan negeri berikutan un
tuk menjaga hati pengundi bukan
Bumiputera.

"Namun begitu, hak dan ke
istimewaan Bumiputera seperti mana
yang termaktub dalam Perlembagaan
Negara tidak perlu dirobek, jika hen
dak beri kepada bangsa lain berilah,
tetapi jangan sampai hak Bumiputera
dikaitkan sama.

"Saya tidak menyalahkan men
teri besar dalam perkara ini namun
begitu, Adun Bumiputera harus ber
suara dan menyatakan pendirian ma
singmasing demi masa depan rakyat
Bumiputera," katanya.

Beliau berkata, kerajaan negeri
mahupun kerajaan persekutuan ha
rus mempertahankan hak dan ke
dudukan Bumiputera di negara ini
sekalipun menerima desakan pihak
tertentu

Sebelum ini, Menteri Besar,
Datuk Seri Mohamed Azmin Ali
mengesahkan diskaun 10 peratus
untuk Bumiputera bagi pembelian
pangsapuri perkhidmatan, SOHO
dan SOVO di Selangor akan di
mansuhkan dan diberikan kepada
semua kaum dalam kategori ber
pendapatan rendah dan sederhana.

Page 1 of 1

01 Sep 2016
Sinar Harian, Malaysia

Author: No author available • Section: Nasional • Page: 36 • Printed Size: 126.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Black/white • Ad Value: MYR 1,241.00
PR value: MYR 3,723.00 • Item ID: MY0026917888

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Isu tanah masjid belum selesai
RAWANG  Pengurusan Masjid
Nurul Iman Rawang masih me
nunggu perkembangan isu peng
ambilan tanah masjid yang di
gunakan untuk projek lencongan
jalan yang berlanjutan hampir la
pan tahun.

Lencongan jalan tersebut
hampir dibuka pada 2009 tapi
mendapat bantahan pihak masjid
selepas jaraknya terlalu hampir de
ngan pintumasuk masjid sehingga
dikhuatiii membahayakan peng
guna yang mahu ke sana.

Penggunaan tanah masjid un
tuk projek lencongan jalan itu ha
nya disedari selepas meneliti pelan
projek memasuki lot masjid pada
tahun sama.

Nazir masjid, Ir Ilham Akhbar
Rarunberkata,dianggarkan90,000
kaki persegi tanah masjid diguna
kan untuk projek berkenaan.

Menurutnya, perkara tersebut
disedari selepas lantikan peng
urusan baru yang bermesyuarat
pada 2009.

"Projek jalan itu dah siap tapi
tak digunakan atas faktor ke
selamatan dan isu tanah serta
masalah teknikal lain termasuk

lah premium tidak dijelaskan.
"Isu ini dah diketahui pihak ber

kuasa dan beberapa kali rundingan
pernah diatur tapi tiada sebarang ke
putusan mengenainya sehingga kinC
katanya.

Beliau berkata, pengurusan mas
jid menuntut diberikan tanah ganti
an untuk membolehkan projek
pembesaran masjid dapat dilakukan
memandangkan keluasan kini berbaki
kirakira 1.08 hektar sahaja.

'Ada cadangan mengenai pem
bayaran duit pampasan tapi kami to
lak sebab kami perlukan tanah untuk
kegunaan masjid. Duit kami boleh
cari tapi nak cari tanah gantian ti

dak mudah sedangkan keluasan
praktikal sesuatu masjid sepatut
nya adalah lima ekaif katanya.

Menurutnya, pihaknya ber
harap Jabatan Agama Islam
Selangor (Jais) dengan campur
tangan kerajaan negeri dapat me
nyelesaikan isu tanah tersebut

"Isu jalan yang siap tapi ti
dak dibuka juga harap diberikan
perhatian dengan mengubah
laluannya jauh dari masjid un
tuk keselamatan atau selamanya
penduduk Rawang tidak akan
mendapat manfaat daripada
projek lencongan dijalankan itu!'
katanya.

Projek lencongan jalan yang telah siap namun tidak pernah dibuka atas
faktor keselamatan disebabkan berhampiran pintu masuk masjid.
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Jalan Yong Shook
Lin ditutup
PETALING JAYA  Majlis
Bandaraya Petaling Jaya
(MBPJ) akan membuat pe
nutupan jalan di Jalan Yong
Shook Lin secara berperingkat
bagi menjalankan kerjakerja
membuka dan memasang 'in
terlocking pavers'.

Kerjakerja akan bermula
pada 5 September depan dan
dijangka siap 4 Oktober.

Pegawai Perhubungan
Awam MBPJ, Zainun Zakaria
berkata, pengguna jalan raya
yang menggunakan laluan
di Jalan Yong Shook Lin di
nasihatkansupayaberhatihati
semasa melalui jalan ini kerana
hanya satu lorong sahaja yang
akandibuka.

"Dengan adanya PJ Half
Marathon, PJ Fair dan Larian
GP Selangor, tempoh siap bagi
projek sistem jalan sehala yang
melibatkan Jalan Yong Shook
Lin, Jalan Sultan, Jalan Barat,
Persiaran Barat, Jalan Timur
dan Jalan Utara dijangka siap
pada 4 Oktober," katanya.
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Teruja lihat robot depan mata
MORIB  Karnival Robot
Selangor 2016 yang di
anjurkan di Dataran
Pantai Morib semalam,
mendapat sambutan
menggalakkan daripada
pengunjung.

Muhammad Suhaimi
Sudin, 33, dari Seremban,
berkata, dia yang pulang
ke kampung halamannya
sempena cuti merdeka
kagum dengan pengisian
karnival berkenaan.

"Biasa kalau datang
Morib ni mesti ada kar
nival ]ualan...ada aktiviti
biasa saja, tapi pengisian
karnival kali ni memang
curi perhatian saya. Teruja
tengok macam mana cara
nak kendali robot

"Mungkin lepas ni
pihak berkuasa tempat
an boleh anjur program
sama atau adakan aktiviti
unik lain yang boleh tarik
perhatian anak muda ter
utamanya;' katanya.

Bagi seorang ibu,
Musalmah Hashim, 48,

berkata, dia membawa anak
lelakinya ke Morib selepas
dimaklumkan saudara me
ngenai karnival berkenaan.

Katanya, anak tunggal
nya meminati robot sejak di
bangku sekolah rendah lagi
dan walaupun selepas me
lanjutkan pelajaran ke uni
versiti minatnya itu tak per
nah padam.

"Kebetulan cuti merdeka

jadi bila dapat tahu ada
program ini kami datang
tengok sendiri.

"Bagi saya memang
menarik sebab kita jarang
lihat teknologi seperti ini
depan mata!' katanya.

Dalam pada itu, Adun
Morib, Hasnul Baharudin
turut hadir di karnival
berkenaan bagi memberi
sokongan.

y

Antara aktiviti yang berjaya mencuri tumpuan pengunjung
sempena Karnival Robot Selangor 2016.
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Kami terpaksa tunggu lama
Bas percuma terhad, penumpang minta perkhidmatan Smart Selangor ditambah baik
KUALA KUBU BHARU
 Perkhidmatan Bas Smart
Selangor yang disediakan ke
rajaan negeri secara percu
ma sememangnya menda
pat sambutan luar biasa.

Bagaimanapun, keteruja
an penduduk menggunakan
perkhidmatan itu di kawasan
sekitar Kuala Kubu Bharu ber
tukar kecewa apabila mereka
mendakwa terpaksa menun
ggu lama.

Berikutan itu, pengguna
meminta kerajaan menyedi
akan lebih banyak bas percu
ma di situ bagi menyelesaikan
masalah berkenaan.

Pengguna, Nora Haris, 45,
berkata, kekerapan bas me
lalui kawasan yang menjadi
tumpuan ramai perlu ditam
bah bagi mengelakkankesuli
tan kepada pengguna.

"Saya jarang naik bas, tapi
sesekali naik memang kena
tunggu lama. Jadi, perkhidma

tan ni perlu ditambah baik.
"Kali ni, saya naik bas dari

Bukit Sentosa ke Kuala Kubu
Bharu, walaupun pekan ni ke

cil tapi ramai yang datang un
tuk berurusan dengan agen
si kerajaan... nak buat pasport
dan macammacam lagL

"Banyak perkara bo
leh buat di sini berbanding
Rawangyang dah tentu sesak.
Jadi, kita minta sangat kekera
pan perkhidmatan bas di sini
ditambah," katanya.

Dalam pada itu, katanya,
kebanyakan pengguna dari
stesen bas Kuala Kubu Baru
mahu ke pekan Rawang tetapi
perkhidmatan itu tidak disedi
akan Bas Smart Selangor.

"Tapi kita kena faham,
perkhidmatan bas ni mungki
nuntuk warga Hulu Selangor
jadi ia memang tak sampai
ke daerah lain. Jadi, untuk ke
situ, pengguna kena naik bas

beibayar.
"Kesian warga emas sebab

kadangkadang tunggu ber
jamjam untuk guna pengan
gkutan bas ni" katanya.

Bagi Amiruddin Daud, 58,
pengguna terpaksa bersesak
menggunakan perkhidmatan
bas percuma itu ketika hujung
minggu.

"Mungkin sebab bas ni
percuma jadi ramai orang re
but peluang, tapi keadaan tu
buat kita rasa tak selesa.

"Bas ni memang ikut jadu
al perjalanan tapi perkhidma
tan disediakan ni tak cukup,
kena tambah sebab penggu
nanya ramai," katanya.

Menurutnya, perkhid
matan bas percuma itu juga
wajar dikembangkan sehin
gga ke kawasan Rawang me
mandangkan jadual pengan
gkutan awam sedia ada tidak
menentu.

Kalau nak ke Rawang,
memang kami kena tunggu
lama, ada jadual perjalanan
bas tu, tapi tak ikut wakta

"Jadi kalau bas percuma ni
ada sediakan perjalanan nak
ke Rawang, mudah sikit untuk
kami nak ke sana," katanya.

Sementara itu, Adun
Batang Kali, Mat Nadzari
Ahmad Dahlan berkata, isu
bas percuma di Hulu Selangor
sering menjadi topik panas di
sidangdewan.

"Isu ini yang sering kita la
ungkan di dewan. Apa yang
saya lihat, laluan disediakan
bas percuma itu tidak men
jangkau banyak tempat dan

ia tidak dirancang secara
mendalam.

"Walaupun percuma, la
luan perjalanan bas perlu efek
tif supaya bermanfaat kepada
semua pengguna;' katanya.

Pengguna terpaksa tunggu lama untuk mendapatkan perkhidmatan bas percuma ini.
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Terjah cegah aedes
PROGRAM Terjah yang bertujuan memastikan
penduduk menjaga persekitaran rumah dan bebas
tempat pembiakan jentikjentik aedes berlangsung
di Seksyen 16, Shah Alam, malam Isnin lalu.

Pada program sama, agen SEDA10 yang dilantik
bagi kawasan tersebut turat menerima sijiL

Penduduk dinasihatkan membersihkan tempat
yang menjadi punca pembiakan jentikjentik.

Program turut disertai Adun Sementa, Dr
Daroyah Alwi bersama pasukan Jabatan Kesihatan
Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) dan pegawai
kesihatan pakar daripada Pejabat Kesihatan Daerah
Petaling.

Daroyah ketika diberi penerangan cara
pengawalan jentikjentik di Shah Alam.
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5,100 sertai PJ Half Marathon
SERAMAI 5,100 peserta meng
ambil bahagian dalam larian terulung,
PJ Half Marathon ke28, Ahad lalu.

Bertemakan 'Run Because You
Can' kebanyakan peserta terdiri dari
pada pelbagai lapisan masyarakat dari
Petaling Jaya dan Lembah Klang.

Pegawai Perhubungan Awam
Majlis Bandaraya Petaling Jaya
(MBPJ), Zainun Zakaria berkata, polis
daerahPetalingJayamembuatkawal
ansecaraberperingkatbermulajam4
pagi di jalan terlibat bagi memastikan

kelancaiantrafik.
"Seramai 90 anggota dan dibantu

50 penguatkuasa MBPJ mengawal
lalu lintas sepanjang berlangsungnya
acaraini,"katanya.

Penganjuran acara PJ Half
Marathon ini adalah hasil kerjasama
antara Persatuan Olahraga PARA
Selangor (POPS) dengan MBPJ dan
Puncak Ventures SRA Sdn Bhd

Turut menjayakan acara ini
100Plus,Ultron, Soleus, Running Lab,
Phiten dan Tropicana City MalL
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Council's amnesty offer
MPAJ launches programme for houseowners to legalise unauthorised
extensions to their property. > 283

For residential properties only: Under MPAJ's legalisation programme, houseowners who have extended their homes to the front boundary will also be eligible. — SHALiNI RAVINDRAN/The Star
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MPAJ extends olive
branch to homeowners
A yearlong exercise has been launched to help
owners obtain permit for their illegal extensions

story and photos by
SHALINI
RAVINDRAN

shaliniravindran@thestar.com.my

AMID rows of uniformed singlesto
rey terrace houses, the sight of a dou
ble or sometimes threestorey unit
catches the eye.
Extensive renovations and exten

sions have become commonplace,
especially as escalating property pric
es has made many households unable
to upgrade to bigger houses in tan
dem with their growing families.
However, many of these home ren

ovations and extensions seldom have
approval from the local authorities
before construction.
In a bid to tackle this issue,

Ampang Jaya Municipal Council
(MPAJ) is undergoing a yearlong
exercise to help houseowners obtain
permit for their illegal extensions.
The ongoing programme, launched

in June, is aimed at reducing illegal
extensions and land encroachment,
said council president Abdul Hamid
Abdul Hussain.
The yearlong programme will end

on May 31, 2017.

□ Form A (form for application for
building plan) prepared by an architect
or registered draughtsman.

□ Four sets of'as builf drawings,
prepared by an architect or registered
draughtsman.

□ Letter of undertaking.
□ Letter of consent from immediate

neighbours.
□ Copy of latest assessment and quit rent.
□ Payment of fine 10 times the plan fee.

©The Star Graphics

tion beyond their properties' bounda
ries.

"They will also need to sign a letter
of undertaking exempting the council
in the event of any incident in the
future," he said.
"The applications must include a

written consent from their immediate
neighbours," he said.
Abdul Hamid said MPAJ estimated

1,000 houses in the municipality were
suspected to have done illegal home
renovations.
"This programme will only be open

to residential properties, comprising
terrace houses, semidetached and
landed properties," he added.
Alhairi said legalising the home

renovations would make it easier for

But the programme has received
poor response from owners as only
one application has been submitted in
the three months since it started.
Acknowledging that legalising the

renovations would affect the house
owners' assessment fee, MPAJ
Buildings and Architecture
Department director Ahmad Alhairi
Mohamed Yusuf said this could
account for the lack of response.
Abdul Hamid said applications

would be considered as long as the
owners had not done any construc

owners when it came to insurance
claims or inheritance matters.
"For these types of paperwork, val

uers are usually called in to check the
value of the property as well as the
relevant documents.
"This process will be more difficult

if the houseowner does not have the
necessary approval from MPAJ for the
changes they had done to their build
ing," he said.
The standard requirement for ren

ovation is that the original structure
of the house must not be changed and
that there should be enough setback
of at least six metres in front of the
house.
Building plans must be submitted

in accordance to MPAJ guidelines if a
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houseowner intends to carry out extensive
renovations.
However, this requirement has been made

more flexible under the programme.
"The applicant will also have to pay a fine

10 times the plan fee as stated under the
Selangor Uniform Building ByLaws 1986,"
said Alhairi.
However, he said there would be no lee

way for houseowners whose renovations
jeopardised the safety of the building and the
surrounding areas, as well as those whose
extension was beyond their property bound
ary.
The programme is MPAJ's second attempt

to persuade houseowners to legalise their
home renovations.
In 2012, the council embarked on a similar

programme where 724 applications were
approved.
"Many take the shortcut of hiring contrac

tors who claim to know the guidelines in
regards to home renovations but in actual
fact, they do not.
"That is why we want to edueate the pub

lic on the right procedures," said Alhairi.
He urged houseowners to liaise directly

with MPA] and not through third parties as

there had been cases of "runners" offering
false approvals from the local council for res
idential building plans.
"Three cases had been found, involving

the falsifying of council documents for home
renovations.
"So far, we have come across the cases in

Pandan Perdana and Kampung Pandan.
'These conmen forged the signatures of

MPAJ department heads on plans, letters and
even planning process receipts.
"They lure people by offering significantly

lower processing fees, but they do not send
the documents to us to be verified," he said.
He added that houseowners and the

council had made police reports on the mat
ter.

"We have identified several areas where
we suspect the owners have done illegal ren
ovations, especially in mature neighbour
hoods.
"MPAJ has placed banners around the area

and officers are also going doortodoor to'
hand out flyers about the programme,"
Alhairi explained.
The areas include Taman Putra, Kampung

Pandan, Pandan Mewah, Pandan Indah,
Pandan Perdana, Keramat and Bukit Indah.
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These days, it is not unusual to find homes that have been fully renovated to maximise space, especially in mature neighbour
noons.
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■ One year period from March 1, 2016.
■ Pay a flat rate of RM500.
■ Will still have to pay the plan processing fee.
■ Applicable for those who have made illegal
extensions to the upper floor andbalcony.

■ Conducted the legalising programme from
March 13, 2015 to June 30, 2015.

■ Applicants would not be penalised if
application submitted before the deadline.
90% of the submissions were approved by
DBKL.

■ Currently looking at the possibility of
allowing houseowners to maximise
available space within their boundary for
renovation.

■ At present, only houses with 5.5m width
and below are given this leeway.

■ Those who have done extensions or

renovations without approval can send in
an application for approval and MPS
officers will inspect the house.

■ The approval will be up to the discretion of
the council president.

■ Handled on a casebycase basis.
■ A compound of no more than RM 12,500
can be issued to the owner.

Subangjaya
Municipal
Council (MPSJ)

Kuala Lumpur
City Hall (DBKL)

Selayang
Municipal
Council (MPS)

MPAJ officers have been distributing flyers to houseowners to urge
them to take part in the legalising exercise.
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CONTRA FLOW ON

JALAN GASING FLYOVER
MBPJ conducts a trial run to reduce
peakhour congestion at Jalan
GasingJalan Othman junction.
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COMMUNITY CARNIVAL
Sepang Municipal Council (MPSp)
is holding the Karnival Komuniti
Sepang on Sept 3 from 7am to
7pm at Stadium Mini Bandar Baru
SalakTinggi (GPS coordinates:
2.821264,101.724012). Activities
will be held throughout the day
and they include a fun run,
Tbaton demonstration by the
Royal Malaysian Police, selfde
fence demonstration, Tamiya car
competition, telematch games, •
free health checks, a lucky draw,
and sales of all kinds of food and
beverages. For details, call
038319 0200.
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SHAH ALAM ON WHEELS
The Shah Alam City Council
mobile counter will be operating
at the Aeon Bukit Rimau, Section
32 carpark on Sept 3, from 11am
to 5pm. Services provided include
a complaint counter, checks and
payment of assessment fees and
payment of parking fines. For
details, visit www.mbsa.gov.my
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Suliman also warned council
lors to use up their annual alloca
tion of RM70.000 or they would be
deducted and used by the council
to beautify areas and plant trees.
He added that some councillors

had not even used 25% of their
allocation although the year was
already in its third quarter.

Suliman warned councillors to use up
their annual allocation of RM70.000 or
the sum would be deducted and used
by the council to beautify areas.

be taken against the MPS enforce
ment staff who hit a trader with
an umbrella during a raid on fruit
stalls in Bukit Rawang Jaya early
this month, Suliman said the coun
cil would need to get details from
the police report before any disci
plinary action could be decided.
On the JomPAY via Maybank

service launched two months ago,
Suliman said there had been
81,000 transactions totalling
RM21mil paid via Maybank, show
ing many people were doing
online transactions and welcomed
the convenience provided by MPS.
"We will look at extending the

service for people to pay their
summonses," he said.

Councillors say they get blamed by residents
for lack of action by enforcement officers

Taman Pinggiran Batu Caves while
the meeting was still on.
In the case of abandoned cars,

Suliman defended the department,
saying that the officers were not
authorised.to remove the vehicles
or MPS could be summoned for it.
"We have to send all the com

plaints to the police and they have
not got back to us yet. Also, with
more than 1,000 vehicles aban
doned in the Gombak district and
our storage yard full, we are in a
dilemma.
"I will speak with Selangor

police chief Datuk Abdul Samah
Mat to see how the police can help
us," he added.
When asked what action would

any enforcement action taken
against them.
Another councillor, Lim Ching

How, said residents blamed coun
cillors for the slow action by the
Enforcement Department.
"How long is this going to con^

dime?" he asked.
"As councillors, we have the

responsibility to give public feed
back and act on complaints, so we
need the enforcement to work,"
said Lim, who has been a council
lor in MPS for more than eight
years.
Furious over the matter, MPS

president Suliman Abd Rahman
instructed enforcement personnel
to immediately go to the site in

COUNCILLORS in Selayang
Municipal Council (MPS) are dis
appointed with the council's slow
action on public complaints.
MPS councillor Rahim Ahmad

Kasdi brought up the matter dur
ing the council's August fullboard
meeting, asking why MPS enforce
ment took such a long time to clear
abandoned cars within an area
even though the public had lodged
complaints about the vehicles
months ago.
He also pointed out that shops

in Taman Pinggiran Batu Caves
had tables and chairs placed •
beyond their premises, without

stuart@thestar.com.my

STUART
MICHAEL

story by

Act fast on public
complaints, MPS told
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Legalising food
truck business
MBPJ identifies 31 locations with 90 spots,
operators urged to apply for licence

story by
BRENDA CH'NG

brenda@thestar.com.my

FROM today onwards, food truck vendors m
Petaling Jaya can legalise their businesses at
the Petaling Jaya City Council (MBPJ)
Licensing Department. Licence will be
issued by MBPJ under the state's Food Truck
Regulations.
"I urge food truck operators to apply for

the licence. However, for now, they will
have to do it manually at the Licensing
Department as we do not have the online
system up and running yet," Petaling Jaya
mayor Mohd Azizi Mohd Zain said at the
MBPJ full board meeting.
He said MBPJ had identified 31 locations

where food trucks could operate and there
were only 90 spots available.
"It is not easy to find suitable locations for

the trucks because we also have to take into
consideration the other businesses operat
ing in the area.
"These shops pay thousands in rental and

it will not be fair if the food trucks are sta
tioned right beside their premises and sell
ing the same thing," he said.
Currently, the identified spots are in com

mercial areas but not directly next to exist
ing brickandmortar restaurants.
If the response is good, MBPJ will consid

er identifying more locations for the food
trucks.

MBPJ has allocated 12 spots in Jalan
SS2/24 and six each in Jalan 14/19 Jalan
SS21/60. Locations with four parking spots
are Jalan 52/1, Taman Rimba Riang Kota
Damansara and Taman Bandaran Kelana
Jaya.

The other locations on the list such as PJU
5, Jalan Teknologi, SS3 and LRT stations can
only accommodate about one to three food
trucks at any one time.
Licensing regulations cover trash man

agement, operation hours, cleanliness and
truck specifications.
"We will not tolerate traders who leave

their trash behind after they close. They
also cannot set up tables and chairs around
their truck for customers," said Mohd Azizi.

Traders are expected to only operate
within their trucks and all rubbish must be
disposed of responsibly.
Operating hours are categorised into four

different sessions, with the first fourhour
slot in the mornings from 6am to 10am.
The afternoon and night slots start from

11am to 3pm and 5pm to 2am respectively
while the daylong operation from 7am to
lam is only allowed at events or carnivals.
"All operating hours will be clearly dis

played at the business location and we hope
traders will follow their given slots," he
said.

According to him, all slots are only
allowed maximum fourhour shifts except
for the night shift, where traders can choose
either the minimum fourhour shift or a
maximum of nine hours.
Rental fees will vary depending on the

slot, location and number of days applied
for, which ranges from RM100 to RM600.
Mohd Azizi warned that food truck opera

tors caught without licence would be shut
down immediately and fined.
On plastic bag use, he said all commercial

premises in Petaling Jaya found using poly
styrene would be fined RM1,000.

"We are very strict in this nopolystyrene
campaign and will take action against com
mercial premises now, before expanding it
to households," he said.
He added that the widespread ban of pol

ystyrene next year would be in line with the
state government's regulations.
In an effort to create a sustainable city,

MBPJ will also launch a new initiative called
Petaling Jaya City Orchard.
The initiative will see MBPJ transforming

abandoned open spaces and reserve land
into mini fruit orchards.
So far, two locations have been ear

marked for the project  the Railway Park in
Jalan Railway 1/2 and Taman Aman.
More than 386 fruit trees have been

planted in Railway Park, which will be
launched on Oct 22.
During the full board meeting, Mohd

Azizi urged officers to create more aware
ness on dengue and the importance of keep
ing premises clear of stagnant water.
Until Aug 22, 36,903 cases and 52 deaths

were reported in Selangor.
Within MBPJ's jurisdiction, 3,870 cases

and three deaths were reported this year so
far. Last year, there were 7,751 cases and 15
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deaths.

"Dengue cases have reduced by 35% and
we are hoping to reduce them further," he
said.

MBPJ's Environmental Health Department
carried out raids at 18 dengue hotspot areas
last month, checking on 3,147 premises and
241 were found to be Aedesbreeding sites.
During the raids, 79 compound notices

and 13 notices were issued while four con
struction sites were shut down.
MBPJ also welcomed two new councillors;

Daniel Lee, 32, and Lim Yi Wei, 27, who
were sworn in before the start of the meet
ing.
Lee and Lim will replace Lee Soong Yee

and former party whip Lee Suet Sen, respec
tively.
"I want to improve safety initiatives, look

into cleanliness and health," said Lee.

He said there should be more streetlights
in neighbourhoods along with CCTV camer
as to combat increasing crime rate.
Lee is assigned to oversee PJU1, SS4 and

the SS25 while Lim will be in charge of
Sections 11,12 and 13.
"My focus will be more on public trans

port and improving roads in Petaling Jaya
as a whole," said Lim, who is assistant to
Petaling Jaya Utara MP Tony Pua.
Lim, who has been living in Hong Kong

for the past six years, finds the public trans
port connectivity in Petaling Jaya lacking
and wants to improve it.
"I also want to create more accessibility

for residents in my area," she said.
Mohd Azizi said he was happy to wel

come the new councillors who were young
and full of energy.

We will not tolerate trad
ers who leave their trash
behind after they close.
They also cannot set up
tables and chairs around
their truck for customers.

Mohd Azizi Mohd Zain
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Starting them
early on
volunteerism
Statelevel programme enables teenagers to
contribute ideas and energy to good causes

story by
JASMIN HO

metro@thestar.com.my

SELANGOR has launched a statelevel Kids
Volunteerism programme that provides
opportunity to children and teenagers below
18 to be involved in volunteer work.
The programme was launched by

Selangor Health, Welfare, Women and
Family Affairs Committee chairman
Dr Daroyah Alwi, and saw the presentation
of the Kids Volunteerism vest, certificate and
membership card to newly appointed child
volunteers as well as mock cheques to
District Social Welfare Office (PKMD) repre
sentatives.
A seminar for the child volunteers was

conducted earlier that day and the event
ended with performances by children.
'The implementation of Selangor Kids

Volunteerism is the first in Malaysia.
"We want to get children started in volun

teerism, enabling them to contribute ideas
and their energy to help a good cause.
"With this initiative and platform, we

open up a larger space for our children to
become volunteers," said Dr Daroyah, add
ing that she hoped to see participants con
tinuing with volunteer work even after they
finish school and university.
Selangor Welfare Department director

Zuhami Omar, who was also present, said
the programme was timely as there was a
need to increase volunteerism in today's
society.
He said in the past, communities practised

volunteerism in various forms such as at

weddings, in building a house and working
in the padi fields.
"This is a traditional value that must be

preserved and carried on," he added.
A joint initiative by the Selangor Health,

Welfare, Women and Family Affairs
Committee and Selangor Welfare
Department (JKM), the programme hopes to
impart to children the importance of help
ing others as well as serve as an avenue to
gain knowledge and experience through
exposure to volunteer activities.
The programme is also aimed at building

a balanced character, instilling responsibili
ty, care as well as unconditional helpfulness,
and encouraging the children to voice their
opinions responsibly and ethically.
In showing their commitment and sup

port, the Selangor government has also allo
cated RM2,000 for every district, including
Subang Jaya and Shah Alam, for the purpose
of running the volunteer programmes.
So far, 350 children have signed up with

the Selangor Kid Volunteerism programme.
Compassion for the underprivileged as

well as an interest in helping out was what
led Nurul Iman Shahrul Nizam, 14, from
Kuala Langat to join.
"It has always been my dream to set up a

shelter for the underprivileged, and to me, it
is an amazing opportunity to join a volun
teer programme like this.
"I'm very happy, I feel like I've gotten

what I've always dreamt of," she said.
Another volunteer, Muhammad Muzaffar

Mohd Yazid, 17, from Hulu Langat, said his
life principle was "The hand that gives is
better than the hand that receives".
"I feel that a contribution whether big or

small is able to leave a big impact, even if it's
just picking up rubbish by the roadside.
"It is a huge responsibility, but I want to

do something to help people." he added.
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1 Dr Daroyah (elev
enth from left) and
Zuhami (ninth from
left) with the volun
teers during the
Selangor Kids
Volunteerism pro
gramme launch.

2 Zuhami (left) and
Dr Daroyah (second
from right) present
ing the Kids
Volunteerism vest,
cert and member
ship card to a
newly appointed
ch)Jd volunteer.

3 Volunteers per
forming a short skit
during the launch.

— Photos: SHAARI
CHEMAT/The Star
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Taman Bayu Perdana residents clean up fields in area
ABOUT 200 Taman Bayu Perdana
residents of all ages and races
spent National Day in a meaning
ful way by sprucing up not just
one but all three community fields
in their housing area.
The gotongrayong was organ

ised by the residents association
(RA) pro tern committee with
the help of Klang Municipal coun
cillor Tony Leong and Kota Alam
Shah assemblyman V.
Ganabatirau.
Ganabatirau also donated 100

plants for residents to take home.
At 7.30am, many came dressed

in green Tshirts with the name of
their neighbourhood on their
backs.
This was the first time many

residents were meeting one anoth
er and to break the ice, they had
stuck white sticky notes on their
Tshirts with their names written
so that they can identify one
another easily.

Some of the residents clearing a community field in Taman Bayu Perdana.

fields before bagging and dispos
ing them in wheeled bins.
Residents were still in high spir

its once they ended work by

With gloves on and rakes in
hand provided by the council, res
idents picked up dead leaves,
twigs and rubbish around the

11.30am when RA pro tem chair
man Peter Yap introduced
residents to the pro tem commit
tee.

He also highlighted the issues
they would tackle once they were
officially registered, by the end of
this month.
Residents were also visited by

Klang MP Charles Santiago, who .
advised them to stay united
despite being of different races
and religions.
"We need to be hopeful and

work together to bring about the
things the country needs so that
the country can be great," he said.
He called for a minute of silence

for residents to pray, according to
their own religious practices, for
good things to come for the coun
try.
The group ended their day sing

ing Negaraku at the field in Jalan
Batu Unjur 3, then enjoying lunch
together.
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ABOUT 200 Taman Bayu Perdana residents of all ages and races spent National Day in a meaningful way by
sprucing up not just one but all three community fields in their housing area. The gotong-rayong was organised
by the residents association (RA) pro tern committee with the help of Klang Municipal councillor Tony Leong
and Kota Alam Shah assemblyman V. Ganabatirau. Ganabatirau also donated 100 plants for residents to take
home. At 7.



Mokhtar: let's
resolve feud
amicably

By May Robertson
mayrobertson@mmail.c6m.my

PETALING JAYA — Following a walk
out by a few disgruntled officials from the
Football Association of Selangor's (FAS)
executive committee meeting on Monday,
deputy president Datuk Mohd Mokhtar
Ahmad Dahlan has called for everyone
involved to move forward.
. He said the association should not dwell.
on what took place as he will arrange for
another meeting within the next few weeks
to address and resolve matters amicably.
"It wouldn't be fair to have another

meeting in the next few days because of
the National Day celebrations and many
will be on leave," said Mokhtar.
"I will arrange for another meeting in the

next few weeks.
"I was asked to redirect administration

for the agenda we had to go through last
Monday, and I would like to move forward
to address those issues in the next meeting."
Declining to comment on what transpired

in the meeting, he said he was glad to have
been given the opportunity to direct the
administration for the nine issues meant to
be discussed.
Among the agendas meant to be discussed

was the appointment of the team's new

coach after Zainal Abidin Hassan was
sacked on Aug 7.
The decision came after Selangor lost to

"Kedah 10 in AlorStar the day before in the
Super League.
Since then, assistant coach . K. Gunalan

has stepped in as caretaker.
However, the issue of Zainal's

replacement was not brought up as many
of the attendees were more interested in
an explanation for the sudden resignation
of treasurer Datuk S. Suvasundaram and
secretary general Rosman Ibrahim.
It is believed a feud took place between

some of the executive members and FAS
president Datuk Mohamed Azmin Ali, as
they were adamant in wanting to know the
reasons behind the duo's resignation at the
beginning of the meeting, even though it
was among the nine agendas on the list.
:: Other agendas that were ?upposed to
be discussed were the presentation and
approval of FAS' expenditures from Nov
2014July 2016.
When contacted by MaSsport as to why

they resigned, Suvasundaram and Rosman
declined comment.
Selangor's next Super League match is on

Sept 10 against Pahang at Stadium Darul
Makmur.
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Selangor's Mohd Azmi Muslim (right) tries to control the ball under pressure
from PKNS' Gonzalo Soto. — Picture by Bernama
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schools took part in the parade.
In Tangkak, about 10,000 people

joined the Johorlevel National Day
celebration involving 111 contin
gents from government agencies,
uniformed bodies, public universi
ties, schools and nongovernmental

organisations.
The event began with a parade led

by Jalur Gemilang flagbearers,
comprising members of the armed
forces, including the Royal
Malaysian Navy.

It was followed by a parade by all
111 contingents, as well as other se
curity forces personnel. Additional re
porting by Adrian David, Ahmad Fairuz
Othman, Teoh Pei Ying and Rahmat
Khairulrijal
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Making Selangor the
preferred trading hub
RAMPING UP

RESOURCES: Invest

Selangor focusing
on getting
investments into
five main clusters

LIDIANA ROSLI
SHAH ALAM

lidiana@btimes.com.my
INVEST Selangor Bhd is ramping

up all its resources to help make
Selangor the goto trading hub in

the country, after Kuala Lumpur.
To achieve the objective, the or

ganisation is focusing on getting in
vestments into five main clusters:
electrical and electronics (E&E), life
sciences (inclusive of pharmaceuti
cals, medical offerings, biotechno
logy and the likes), food and bev
erages, machineries and equipment,
and transport equipment (inclusive
of aerospace and automation).
This more focused approach also

comes from the firm's rebranding
exercise implemented in January
last year.
"For the last 16 years since our

inception in 1999 as Selangor State
Investment Centre (SSIC),we have
been tasked as a onestop agency
that provides information, advisory
services, as well as startup or ex
pansion assistance to potential and
existing investors into the state of
Selangor," chief executive officer
Hasan Azhari Idris told Business
Times recently.
"We went through a rebranding

exercise back in January 2015, and
this more targeted approach into the
five clusters is part of the rebrand
ing. We have identified these clus
ters as the most profitable as well as
the most potential to grow.
"Not to say that we will disregard

other segments... we won't, but spe
cial attention will be given to these
five clusters," he added.
Invest Selangor has also identified

the digital space as a profit gener
ator.

"We are very bullish on ecom
merce and we see a lot of growth

opportunities, especially within the
small and medium enterprises
(SMEs) segment, no matter which
clusters they belong to," said Hasan.
Last year, the organisation set up

the Selangor Information Technol
ogy and Ecommerce Council
(SITEC), which is a council primarily
developed to help promote and as
sists small and mediumsized en
trepreneurs to conduct their busi
nesses online.
"Our target is to have 100 SME

entrepreneurs go online by the end
of this year, but as of now, 13 months
into its establishment and we al
ready have 196 SME entrepreneurs
peddling their wares online," said
Hasan, adding that Invest Selangor
partners with four online platforms
— Lazada.com, LogOn, llstreeLmy
andYouBeli.com.
"I am very pleased to say that for

the last 13 months also, we have ac
cumulated sales of RM1.3 million
collectively from these 196 mer
chants and entrepreneurs, which is
a very good beginning for these
mostly startup companies."
Hasan was quick to point out that

most people are unaware that 62 per
tent of the Malaysian aerospace in
dustry is based in Selangor. Both the
Kuala Lumpur International Airport
(KLIA) and klia2 are in Sepang, while
the Subang International Airport or

Subang Skypark is in Subang Jaya.
"We are currently promoting three

postcodes within Selangor as an
aerospace hub, namely Sepang, Sub

ang Jaya and Serendah," he said.
"Malaysia Airports Holdings Bhd

(MAHB) is of course spearheading
the KLIA Aeropolis in Sepang, while
the Subang Skypark is already
known as a maintenance, repair and
operations (MRO) hub. What's new
is Serendah."
Activities in Serendah come from

UMW Holdings Bhd's unit UMW
Aerospace Sdn Bhd.
The latter has allocated RM750

million for capital expenditure over
the next twoandahalf years.
UMW Aerospace also signed a 25

year agreement, with an option for a
fiveyear extension, with Rolls
Royce Pic in August 2015 to man
ufacture and assemble fan cases for
RollsRoyce's aero engines.
"UMW Aerospace is expected to

make its delivery to Singapore for
final assembly in October 2017," said
Hassan, noting that the company
had already completed its first main
facility and was building a second
facility on a 12ha in Serendah.
Invest Selangor also has big plans

to push forward its biotechnology
agenda with the establishment of
Bio Bay in Pulau Indah.
"It is still early days yet for Bio Bay

for me to divulge anything but rest
assured that within the long term,
Bio Bay in Pulau Indah would be
able to attract huge amounts of in
vestments into the state."
The firm has accumulated direct

investments of RM178.2 billion as of
the end of last year, from 1987.
"We had as of the end of last year

attracted RM130.7 billion worth of
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investments into the manufacturing
segment and we hope to raise that
number to around RM160 billion by
the end of2020," said Hasan.
He added that Invest Selangor did

not individually keep track of its in
vestments, but instead rely on the
figures given by Malaysian Invest
ment Development Authority.
Despite all its ambitions, Invest

Selangor recognises the challenging
operating environment it exists in.
"For 2015, we targeted RM8 billion

investments but we fell short at RM7.6
billion due to economic uncertainty
at the domestic and global levels. Our
target this year is at RM6 billion, and
up till March we managed almost
RM1 billion," said Hasan.
"We're optimistic that we can

make the target, but that remains to
be seen as the year has not come to a
close yet," he added.
Selangor contributed around 22.4

per cent to Malaysia's gross domes
tic product as of last month.

Invest Selangor chief executive officer Hasan Azhari Idris says the five clusters are part of the organisation's
rebranding exercise. Pic by Shazreen Zamzuri
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(梳邦再也⑴H _W) I猶公

共交通委员会（SRAD)和梳邦

再也市议会（MPSJ)展开突击

检查行动，发出芘巾给逾2(化

违例把重型车辆？H在住'七丨、：肉

的车主《

据《星报》报4，H肋陆路

公共交通委员代派出8名执法

人员，市议会派出多达;iO名的

执法人员展开联合行动。

梳邦再也市议会公欠纟』1人

重型車泊住宅區

兩造取締罰20車主
喂/卜辆车曾和_员会注册，才

会把轿车泊在住宅区内。

他指出，部分车主以下班时

问太晩没有公共交通可乘搭为

山.才把车驾回家泊在住宅区

"我认为车主应该要想办法

回家，而不是把重型车辆泊在

住宅区内阻碍道路，且既有可

能造成安全隐忧。"

当晚陆路公共交通委员会援

弓丨2010年交通法令展开行功，

市议会则以2005年泊丰法令7

(1〉条文，不能在没有经过

市议会的同意下把超过2吨的

重型车停泊在住宅区内展开行

动。

莫哈末阿兹里指出，由于市议

会的执沈权力冇限，类似行动

需要陆路公共交通委员会的参

与。

腿.帀议会没打可以把爪

耶乍辆沲II.帛分
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林淑慧1

(吉隆坡3i日讯）

随著雪隆EEilM

实禁用保HH龙措施，

保丽龙在市场面临淘

汰的迹象，部分商家

为了清货，抛售保丽

为了保护环境及

减少垃圾量，联邦直

辖区于6月起分阶段

在特定地区禁用保丽

龙和塑料袋，并设定

目标，要在2017年1

月起，全面落实必须

使用可生物降解的容

^袋子，画冑

在雪州，除了八打

灵再也市政厅将于9月

1曰起，全面禁止使用

保丽龙，其它地方政

府也积极推动环，鼓

励商家和民众减少使

用保丽龙和塑料袋。

根据报导，雪州政府也有意从2017年起，

全面实行免用塑料袋及禁用保丽龙措施，目

前雪州只将周六列为"无塑料袋曰" ^

靈圉
■家
遂：主
步）冃
~n彳&

絶愚
■拋

隹
1=1

嚴属執行措施

探悉，人民对环保活动的反应不俗，很多

商家和民众已开始减少便用保丽龙，因此保

丽龙的市场价值越来越低，许多商家都抱著

"用完就不再进货"的心态，以加入环保行

列。

受访者认为，只要政府严厉执行措施，必

可达到目的，否则人民并不会真正在意。

举例，基于政府并没有强制禁止塑料袋，

因此塑料袋还是有市场价值，不受影响。

"虽然还是会有人减少使用塑料袋，但很

少，每个人还是习惯性使用塑料袋。"

他们说，即使不是用来买东西或打包，每

户家庭还是需要使用塑料袋，如装垃圾、处

理家里杂物等。
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支持環保行動

★八打灵再也小販商业公会会长黄志樂

^市9月1日正式禁止使用保丽龙，很多小

^<贩都只是用完手上的货就不再进货，保

丽龙在灵市已被淘汰。

这是好的/我们支持环保行动，奈何塑料

袋因为没有严厉执法，所以还是有很多人在

使用，除非政府也强制民众不再使用。

塑料袋仍可用

★雪隆潮州京果商行总务林福财

#于中央政府及州政府提倡禁止使用保丽

@龙，保丽龙已开始被淘汰了，我们也少

入货，毕竟没有市场价值了。

塑料袋却还有许多人在使用，所以暂时不

受影响，未看到销售量有显著的分别。

呼吁民衆響應

★吉隆坡小販商公会车督洪细弟

⑩们响应政府的号召，减少使用保丽龙，
M很多商家都认同用完了手上的货就不再

购买。

据了解，很多保丽龙商家都在以低价抛

售，以便清货。

我们支持环保活动，也呼吁民众加入环保

行列。
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fe—�劉佩明I轉'潘惠；Q

(八打灵再也31日讯）经过3个月的

零保丽龙适应期，部分民众已培养自

备饭盒的习惯，他们也发现在外打包

时，部分熟食业者已改用其他容器为

顾客打包。�.

市政廳今出動執法.

■保驪匾■誦猶
八打灵再也市政厅从6月1日开始，全面禁

止使用保丽龙措施，并在9月1日开始执法。

白備飯盒

《中国报》记者走访八打灵再也SS2巴

刹，受访的民众皆知道明日（9月1日）起不

能使用保丽龙，虽然尚需时间适应，不过认

为遂是良好的措施。

他们指出，出外打包的时候，已有部分熟

食业者改用透明的塑料容器，弃用保丽龙。

不过，并非全部受访者都有自备饭盒的习

惯，但他们认为，若熟食业者因使用成本高

的塑料容器，向他们额外收费，可被理解，

"塑料容器的成本比保丽龙高，业者要额

外收费也是合理，最终当然希望大家培养自

备饭盒的习惯。"

一向自備飯盒

★陈先生（退休人士）

gg保丽龙装食物会影响健康，我
AtJ—向自备饭盒的，比较环保。

我看到部分熟食业者已改用塑料

容器为顾客打包食物，且人民还需

要时间培养自备饭盒的习惯。

業者額外收費 j
★孙国洋（学院生）�|

S前已很少看到保丽卫，一般熟食，
业者都是用塑料容署，■我出外打包

杂饭的时候，偶尔会自备坂盒》

塑料容器成本高，有S熟食业者 ^
会对打包的顾客额外收f，但我已

准备好迎接零保丽龙的政窠。

助減少垃圾量

★何和顺（塑料袋小贩）

丽龙装冷的食物还好，热的就

I*会释放影响身体的物质，弃用

保丽龙是好事。

已看到很多人会自笛饭盒，熟食

业者也改用可以重复使用的塑料容

器，可以减少垃圾量。

仍有業者使用

★冯丽玲（糕点小販）

g前尚会看到熟食业者用保丽龙打

包食物，但我很少打包食物，一

般都是堂食。

如罘业港换了高成本的器'

会额外收蓑也是正常，而且我认为，

自备饭1:的习惯最好从小培养。

改用油紙打包

★邱女士（面食小販）

�尚有些保丽龙存货，会尽快
用完，然后改用比塑料容器

成本彳氏的油纸为顾客打包食物。

目前有部分顾客会自备饭盒来

打'包，.不过人数不多。

可培養好習慣

★李先生（猪肠粉小畈）

#很久没有使用保丽龙，弃用保丽
IX龙是好事，促使人民培养自备饭

盒的好习惯。

部分有环保意识的顾客，都会自备

饭盒来打包。"'
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逾200人國慶大掃除

高陽苑居民衛生意識提升
■ ■—— -�(巴生31曰

讯）逾■人
r ' I I I v I � ■ m~~I

参与巴生高阳

苑大扫除，反应热烈！

巴生高阳苑居协临时委员会趁

国庆日举办大扫除运动，获得居

民踊跃参与，让大家共同度过

别具意义的国庆曰。

雪州行政议员甘纳巴迪劳受

邀出席活动，对各族居民踊跃

参与大扫除运动表示惊喜。

甘纳巴迪劳告诉'《中国报

》，居民能在国庆日参与大

扫除运动实属难得，尤其今

天是大家难得的休假，但大

家选择参与别具意义的活动

，反应令人鼓舞。

"今天参与大扫除的居民，

包括各族居民，反映出我国多

元种族的色彩，更充分体现各

族人民的和谐关系。"

他说，截至今早9时为止，上述

活动已迎来逾200名居民参与，远

超出早前预算的约百人参与，也意

味著大家都对环境卫生整洁的意识

已提升。

擬撥300萬治水

他指出，高阳苑居民之前面对垃

圾清理工作不完善的困扰，随著清

理垃圾的承包工作交由雪州子公司

达鲁益山集团（KDEB)负责，该区

垃挺问题相信将获改善。，
针对高阳苑的水患问题，甘纳巴

迪劳说，雪州政府已批准300万令

吉拨款，作为巴生治水用途，当中

包括建设新水闸。

出席者包括高阳苑居协临时委员

会主席叶亚弟、副主席莫汉等。

XO生市议员梁德
G志已向市议会

争取每月第四个周六

及日，在高阳苑放置垃圾

槽，供居民丢大型垃圾。

梁德志说，他之前已成

功要求市议会在风景园放

置垃圾槽，供该区居民丢弃

大型垃圾'有关措施预料将

在9月落实，他也已要求市

议会每个月第四个周六及曰

，在高阳苑放置大型垃圾槽

供居民丢弃大型垃圾。

他说，上述大扫除活动将

从上午8时进行至中午11时30

分，他特安排垃圾承包商到场

给予协助。

爭取月尾置放垃圾權

■梁德志己要求市议会在特定时间放

置垃圾播在住宅区，供居民丢弃大型垃

圾。
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■甘纳巴迪劳（前排左5起）移交植物给叶亚弟，前排左7为梁德志。
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■蒲种美门残障关怀中心的学员，呈献歌唱节目。

蒲種美門殘障關懷中心

拥 wsnn
委员会主席陈惠兴及爱心

大使汤小康等。

麦德民指出，所筹得的

款项将协助中心的学员可

在设备、系统更完善的环

境下学习一技之长，特别

是对有学习障碍的学员。

黄思汉也赞赏该中心委

员会行事独立，可以把很

多事情都安排妥当，-更为

蒲种区的身障人士带来希

望。

此外，黄福安答应将.

为该中心筹募至少3000令

(梳邦再也31日讯）

蒲种美门残障关怀中心

今午举办"爱�希望"

慈善午宴，为该中心筹

得25万令吉善款，达到

目标款项的60%。

"爱�希望"慈善午宴

筹委会主席麦德民指出，

该中心希望能筹得40万令

吉作为未来两年的运作

基金，如今已筹得25万令

吉。

黃福安答應助_款

他今午出席"爱�希

望"慈善午宴时说，该中

心在蒲种区仅开办3年，希

望可藉此机会，让更多蒲

种的人认识该中心，也让

更多残障人士有机会学习

一技之长。

出席者包括士布爹国会

议员郭素沁、金銮区州议

员黄思汉、八打灵再也南

区屆会议员许来贤、马华

蒲种区主席拿督斯里黄福

安、马来西亚美门残障基

金总干事谢秀贞、蒲种美

门执行主任谢灵霖、管理

吉，他个人也捐献1000令

吉。

谢灵霖希望梳邦再也市

议会，真正为蒲种区的残

障人士打造一个无障碍社

区，因该区的残障设备都

不符合标准，导致这些设

施反而成了障碍。

她也呼吁中央州及地

方政府，把残障、士在社

区自由活动的自由还给他

们，塑造一个无障碍社

区，让大家可像常人一般

在社区活动。

■

手

集
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也
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■汤小康（左起）、黄福安、许来贤、郭素沁、谢灵霖、谢秀贞、黄思汉、麦德民

和陈惠兴，为"爱�希望"慈善午宴主持剪彩仪式。
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蕉賴十支福德正神大伯公壇
■逋500名養信带著城恳的心手持大

香，跟著花车游行队伍完成历时两个

小时的游行。

逾500人遊行IH1
(蕉赖si日讯）蕉赖十

支福德正神大伯公坛配合

"第2届大二伯爷千秋宝

诞"，举办的二伯爷花车

舞狮游行，吸引逾500名善

信参与游行。

大二伯爷（黑白无常）

带领游行队伍"出巡"

毗邻地区，保佑商家民安

全。

筹委会大会主席王国源

指出，今年游行长达5公

里，为时2小时。

队伍在晚上8时15分点

燃鞭炮后，从哥打蕉赖花

园的德i神大伯公坛（.后

堂）出发，途径美嘉花园

和万年花园，并由舞狮

带头，尚有黑令、济公活

佛、花车、大伯爷、二伯

爷、孝子爷、金钱伯爷和

烟伯爷沿户派发红包，在

转弯处或十字路口，善信

也在二伯爷陪同下进行上

香点腊烛仪式。

冀州政府撥地建廟

"游行焦点是二伯爷

(黑无常）坐在花车上的

棺木，二伯爷（白无常）

则骑摩哆回到后堂。"

他说，游行队伍回返德

■菩信在大伯爷作法下躺在棺材，藉

此希望驱走寒运，孩得重生。

fe主陈志星

副坛主 叶世荃

主席�苏金龙

副主席 张宝安

筹委会主席王国源、叶顺胜

交际�刘祥德、黄国威、萧国坪

理事�陈佳結、叶普荃、林泳峰

刘诱丽、罗进铭、黄子杰

伍彩霞、陈昭龙、陆银霞

江秀萍、盛宝莉、凌绪茂

张丽箐、张永平、梁汉洲

黄瑞聪、陈振良、杨淑玲

赖锦安、李巧缘、蔡龙辉

庄景辉、董德鸿

正神大伯公坛，善信高喊

发啊！ "，再点燃红鞭

炮以示完成游行。

出席者包括蕉赖十支福

德正神大伯公坛坛主陈志

星、主席苏金龙、副主席

张宝安、筹委会大会主席

叶顺胜、理事梁崎嵘、伍

彩霞和加影市议员苏仁强

等。

、°王国源说，为了答谢善
信，今年继续透过乐捐方

式为祖先和婴灵进行超

度，但空间有限，无法接

受更多名额。

他指出，理事会希望拥

有自己地段兴建福德正神

大伯公坛,�过去曾向人民

代议士反映，并希望雪州

政府拨地，但至今未有消

息，希望明年的千秋宝诞

能有好消息。"

■眵面
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■蕉赖十支福德正神大伯公坛"第2届大伯公爷千秋宝诞"筹委会理事，前排左起

为叶顺胜、苏仁强、刘祥德、陈志星、苏金龙、王国源和赖锦安，后排左起为曾焕

耀、刘诱丽、林惠玲、伍彩S、罗进铭、梁崎蟫、陈春莲、张丽菁、李巧缘、张永

平和李保章。
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重頭戲

⑶志星指出，第二届大二伯爷千秋宝诞的"重
@头戏"是周二（农历七月二十八）晚上11时

的"升棺转运仪式"。

他说，升棺转运在泰国非常盛行，在我国比较少

见，超过百名善信在大伯爷、二伯爷和五阳将军陪

同作法下，躺在棺木内转运，以一洗霉运，整个过

程历时一分钟。

他不断提醒善信在作法期间，身上不可戴有任何

饰品，因人来到这世界是没有任何物品，好比一切

重新来过，善信只能进行一次升棺转运仪式，获得

一次重生机会。

他说，善信们躺在棺木时，手拿著"赚大钱聚宝

盆"，作法完毕后再火化"七佛灭罪真言功德金"

寓意保安长生、好福好运、家运兴隆和清净快乐，

聚宝盆带回家放在祖先台等到年末再火化。
■大二伯爷子弟干子女们与大二伯爷庆祝生日切蛋糕，众人欢乐畅饮。
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■此

沟发

渠宇
堆生
满灾
泥°

浆

k
民

担

心

会
1

山坡提升工程留手尾

沙塵滾滾溝渠堆泥鎮

情況曰益嚴重

★萧云軎（53岁/居民）

渠内堆满泥浆，很担心情况

日益严重，泥浆过多会导致

雨水满溢出来，发生水灾问题。

次，直到成功生长出草为止，

同时希望他们把沟渠内的泥衆

清空，避免曰后发生水灾的问

题。"

k坦言，目前市议会仍拖欠
承包商工程余款，他们会确保

承包商完反所有善后工作后

才支付余f。

他今日^幵记者会时，这

么指出。h席者包括加影市

议员迪亚I。

小孩皮膚敏感
★侯秀枝（54岁，居民）

、> |、尘滚滚导致住家内的地上经常铺
O满灰尘，经常要抹地擦窗口》

莪有替人照顾小孩，其中一名7岁

的小孩最近有出现皮肤敏惑的情况-

拉港S1日讯）无拉

金峰花园（Taman Desa

unmas)山坡提升工程完

后，黄沙四处飞漫，沟渠

堆满泥浆，使当地居民饱

困扰。

这项工程位于无拉.港

峰 >花园第7路（Jalan
runmas7) LOT 1758及

04地段，于去年11月动工

今年6月完工，耗资153万

令吉

州议员黄田志指出，根据

的规定，提升山坡的工程

包商有责任在山坡上种植

草。

他说，上述工程完工后，承包

商曾在山坡上以蕨类种植喷播工法

(HYDROSEEDLNG)种植草，但是至今

该山坡仍无法生长草。

■居民不满生活环境受影BIJ。左起为萧云裏、迪亚慕及黄田志。

地

點

/ I t \

拉

港

金

峰

花

園

須善後才付餘款

"正因如此，导致山坡上的黄沙

四处飞漫，影响附近居民的日常生

活 ° "�'',

1 也说，下雨时山坡上的黄沙变成泥
浆被冲入沟渠，居民担心日后该处会

因此发生水灾。

他指出，承包商而後解释说该地段

的硫磺成分太高，所以难以种植草。

"我认为承包商应该要多种植几

擔心發生水災

★棰库曼（37岁，居民）

一「程完工后便沙尘滚滚，尤其
1是天气炎热时，情况更加严

重。

沟渠内也堆满泥浆，担心会因

此发生水灾。
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18羅主

■半独立式洋房出现龟裂，居民担心惰況日益严■房间门框出现白蚁侵蚀情況,

So

(蕉赖3i日讯）is户屋主购买半

独立式洋房，从领取锁匙到迁入居

住後发现一箩筐问题，促请发展商

正视问题。

据了解，该区屋主于去年9月陆续迁入居

住，并享有2年的保修期。

居民刘德明指出，房屋目前仍属于发展

商的保修期，尽管房屋出规瑕疵後，发展

商安排承包商上门检查与修理，但只是稍

微修复。

他指出，屋主面对的问题包括地瓷有瑕

疵、木地板渗水"翘起"、墙壁龟裂、厕

所器具生锈和蚁蚀等。

出現蟻蝕

他说，他们从去年开始向当局投诉，小

问题获得处理，但困扰屋主的问题始终未

解决，且保修期已过一年，再拖下去恐怕

要自行承担维修费用。

"目前我和家人已迁入居住，装修和安

装橱柜工作已完成，若发展商要装修，生

保修期間多次維修

活作息一定查影响。"

当地逾10名居民今早向加影市议员梁照

胜申诉时，这么指出。

他指出，楼上地板渗水，导致木地板一

块块脱落，甚至有屋主发现木地板出现空

隙。

梁照勝：沒改善可呈仲裁庭

�照胜促请发展商屨行售

^■後服务的责任，他将会透

过加影市议会的监控建筑物部

门，敦促发展商关注。

他说，早前邻居寄已开始有白蚁侵蚀问

题，住家范围也常ds现水奴，让他非常担

忧'.

他促请发展商应该在保修期间，解决所

有问题。

■致

n
房板

间二

板脱
翏落
水。

f

导

切勿卸資 ★屋主陈健尧

子次召集屋主集体提出意见，主要希望发展商业正视他们
问题。

半独立武洋房仍处于2年保自，辨以需要一个治标治本时"

方案。

他说，屋主应该收集更多

资料，建议若当局迟迟未有行

动，应该联同所有居民联署把

案件交由房屋仲裁庭处理。

發展商：瞭解情況再商討

裝修停工★雖龍*

g然去年已取得房慶销匙，但因为卑位出现白蚁侵蚀情
�况，装修被逼停工，往家墙壁龟裂丨H题相当严重。

曾把面对问题上载至相关公司官网，但相关貼文已被删.

除。

&展商项目总监黎先生指
1出，当局会派建筑师向投

诉的屋主了解情况，尽量符合

屋主要求0

他说/一般上，接获投诉
后，会委派承包商进行维修工

程，可能不符合屋主要求。

他说，一旦接获投诉会继

续做，毕竟保养期还有1年1个

月。

他承诺会与屋主坐下讨论。

■ 2

照S
胜|
s 了

况

和，

S?

！I
彬謂

s O

右
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■黎潍捐（左）指市议会

拨款为草场兴建隔萬网，

右是颜闻昌。

龙门后方，加建一道隔离

网。

他与士毛月新村村长

颜闻昌一起巡视有关草场

时，这么指出a

他指出，工程将于9月

动工，市议会已在8月19

曰委任承包商，估计1个

月可完工。

完成提升排水

"这草场如今已被民

众完全善用，所有学校运

动会和足球比赛都用此场

地，市议会早前为草场的

观众席加盖并增建厕所，

如今草场提升工程已完

成，正等待当局验收。"

针对士毛月大街排水系

统提升工程进展，他说，

市议会已完成提升排水系

统的规格，包括计划在大

街中间开一条地下沟，

免足球飛到

■JUSSi E3
-JL

(士毛月31日讯）

为了避免足球经常飞

过士毛月草场，被踢

到隔壁学校的课室窗

口，.加影市议会拨款

7万5000令吉，在草场

两边龙门后方增建隔

离网。

行动党加影市议员黎

雜福说，位于士毛月大

街(Jalan Besar.Pekan

Semenyih)旁的士毛月草

场可说是小型体育场，民

众在草场上踢球，会不小

心把球踢到隔壁新民华小

及士毛月国小。

他说，为了避免学生

上课途中受到惊吓，市

议会已批准申请，拨款7

万5000令吉在草场两边的

■足球曾踢人隔壁新民华小课室。

把街上的水引人草场边

沟渠，再排到士毛月新

村华小后面的河流<

"工程也包括把J场

工程局负责，但该局不

做，市议会愿意拨款提

升，目前必须等待工程

局同意才能进行。

四周的泥沟提升为混凝

土沟，加速排水。".

他说，虽然大街是工

程局管辖范围，理应由
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则分别获得亚军和季军。

至于地方政府组别，八打灵再

也市政厅则荣获冠军，亚军是莎

阿南市政庁，季军是安邦再也市

议会。

土地局组别，瓜雪县是冠军、

八打灵县和雪邦县分别屈居亚军

和季军；双溪毛糯监狱则是政府

#i构（制服）组别冠军，亚军和

季军分别是雪州消拯局和雪州公

共服务局。

踏正午夜12时，出席者一

起宣读《国家原则》（Riikim

Negara)，随后阿兹敏阿里燃

放10分钟烟花，迎接国庆日的到

来0

莎阿南3 1日

）雪州大臣拿督

里阿兹敏指出，

民有责任维持各

之间的和谐，让

家成就更辉煌。

他说，我国国

东姑阿都拉曼，

马来西亚联合邦

(PERSEKUTUAN TANAH

为一个独立、和谐，

和公正的国家。

"人民必须拥有独立的精神，

用充满意义的心态庆祝我国的独

立日。"

他昨晚出席在莎阿南举行的

雪州政府国庆曰庆典时，这么指

出。

秘書隊操步奪冠

出席嘉宾包括雪州秘书拿督莫

哈末阿敏、财政司拿督诺丁、雪

州议长杨巧双、雪州议员和国会

议员。

当天气氛相当热闹，吸引各种

族和各年龄层人民出席，且有63

支来自各政府机构、保安队和非

政府组织的队伍参与操步。

雪州秘书队伍表现超越政府部

门组别其他队伍，荣登'冠军，雪

州宗教局（JAIS)和雪州财政司

■达

II
操m
步息
的。

队

伍

成

员

1

I

I
纹

k

■现

阿场

兹：

阿患

中5
W 口

Iff PS

5留
迈今

雪芯
州。
政

府

国

庆

曰

庆

典

�

H

I
媒

|
汇

演

4

我

国

独

立

59

I
Bf

I .

Page 1 of 1

01 Sep 2016
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C11 • Printed Size: 542.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 10,691.00
PR value: MYR 32,073.00 • Item ID: MY0026918492

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



指液化石油氣桶阻街

國不滿補K公
(蒲种31日讯）金銮花园第

一区早市巴刹商业区餐饮食业

者不满官员无理没收置放在后

巷，等待供应商前来收的液化

石油气空桶。

商家吴生光申诉，梳邦再也市议

会官员于上周三（24日）上午11时

左右前来取缔'没收其置在店后巷

的3个液化石油气空桶。

他说，当时有6个液化石油气空

桶置放在后巷，等待供应商前来填

补货源而要载走，官员却指有接到

民众投诉其液化石油气桶阻街，而

被充公载走及发一张清单给他。

他说，官员没有给他机会解释及

口头警告的机会，令他觉得地方政

府很不近人情。

他说，如今他也不知道要去哪

睦回那3个被充公的液化石油气空

桶，以及是否会被罚款。

吴生光昨日向民政党蒲种区部主

席赵志刚投诉不满液化石油气空桶

无理被充公时，这麽指出；出席者

包括该区部副主席兼金銮州选区第

14区居民代表委员会投诉组主任林

华正及秘书赵启兴。

被開1000令吉罰單

他在数月前也中过一次"三

万"，被指其店洗涤隔油器没有驳

接至英达丽水通管，而直入沟渠，

结果被开1000令吉罚单。

"不清楚当局何时有这条新的准

则，也没有市议员向我们讲解，包

括垃圾桶新准则和液化石油气空桶

置放新准则。"

■市议会官员也被指因他人交通堵住后巷去路，而发出"另类"罚单

予不知情的业者，引起后者的不满。

抨常改條例

★民政党蒲种区部副主席林华正

^■议会的准则经常更改，使
T商家业者无法适从，有时

候才刚适应，当局又来一个新

的条例，对业者有欠公平。

希望市议会官员在展开取

缔行动时，对业者的态度可以

友善一些，对于初犯的业者，

也应给予机会，先作出口头詈

告，勿一来到就马上抄三方，

令业者吃不消。

也有业者投诉当局官员在

当天充公吴氏的液化石油气

桶后，'车子被后巷路口一辆

交通阻挡去路，而迁怒予在旁

的茶餐室，乱开罚单给该餐馆

业者，却不是对付有关阻路车

主，引起民众的不满。

無辜接罰單★金■州选区第14区居民代

表委员会秘书赵启兴

M人泊车阻后巷，茶室业者
却中三万，对业者很不公

平。

° 更何况把车泊在后巷路口的
人士，未必是茶室的顾客，即

使是顾客，业者也无权阻止。

当局对于业者没有遵守新准

则，在首次取缔时应给予业者

一次机会，若再重犯，发出罚

单，业者也无话可说。

当局和市议员也应积极向业

者讲解有关新准则详情。
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■遭者
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而业

商家須嚴守新準則
业者面对液化石油气

桶不可置后巷，经过

与当局商讨后，当局

充作出允许，惟业者必须遵守

上述准则。

他也促请市议会必须给餐饮

食业者明确的指未，包括液化

石油气桶置放准则、垃圾桶使

用及餐馆隔油器不可通入沟渠

的准则，并给予业者过度期的

期限，以给业者时间适应。

他说，不仅是餐饮食业者，

厂商也向他投诉市议会谕令要

买指定的垃圾桶和委任垃圾承

包商处理垃圾，否则无法更新

执照。

"问题是并不是所有厂家需

要处理垃圾，有很多工厂的垃

圾其实是可以被回收的资源，

根本无需要委员垃圾承包商处

理。"

s政党蒲种区部主席赵志刚
&说，市议会针对餐饮食业

者的液化石油气桶置后巷有新

的准则，商家必须严厉遵守，

以免遭取缔。

他说，在市议会新准则下，

所有业者必须把储放液化石油

气桶的地点，距离沟渠高达3

尺，宽达5尺，不可直接放在沟

渠上，以方便市议会承包商的

清洁工人清理沟渠。"

他说，商家可置铁笼存放液

化石油气桶，高度则不受到限

制。

他呼吁所有餐饮食业者遵守

当局此最新的准则。

他说，有关新准则的推出是

因为较早前蒲种肯邦里商业区

■气

市桶

议的

会清

官单

员言
SS
出者

没。

收

液

化

石

油

■商家吴光生（右2)向赵启兴（左起）、赵志刚和林华正投诉，只是把液化石油气

空桶置后巷等候供应商来收，竟无端被指控阻街，被市议会没收去3个桶。
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sin1 i
梳邦再也商家受促遵守

(蒲种31日讯）梳邦再也市议会针对餐饮业者的液化石

油气桶置后巷有新准则，商家受促严厉遵守以免遭取

他是针对金銮花园第一区

早市巴刹商业区的一名餐饮业

者，把石油气空桶放在后巷等

候供应商收取时，遭市议会以

阻街为由充公一事这么说。

缔。

民政党蒲种区部主席赵志

刚透露，根据当局的新准则，

所有业者储放石油气桶的地点

必须距离沟渠高达3尺，宽达

5尺，不可直接放在沟渠上�，

以方便市议会承包商的清洁工

人清理沟渠。

"商家也可以置铁笼存放石

油气桶，高度则不受到限制。"

他说，早前蒲种肯邦里商

业区业者面对石油气桶不能放

后巷的问题和市议会商讨，之

后市议会允许，惟业者必须遵

守t述准则。

不可放沟渠上

赵志刚促请市议会必须给

餐饮食业者明确的指示，包括

石油气桶置放准则、垃圾桶使

用及餐馆隔油器不可通入沟渠

的淮则，并给予业者过度期的

期限，以给业者时间适应。

'他说，不仅餐饮食业者，

厂蔺也向他投诉市议会下令要

买撗定的垃圾桶和委任垃圾承

包商处理垃圾，否则无法更新

执照。

"问题是并不是所有厂家需

要处理垃圾，有很多工厂的垃

圾其实是可以被回收的资源，

根洚无需要委员垃圾承包商处

理c "

出席者包括该区部副主席

兼金銮州选区第14区居民代表

委员会投诉组主任林华正及秘

书赵启兴。

商家吴光生（右二）向赵启兴（左起}、赵志刚和林华正投诉，把液化石油气空桶放在

后巷等候供应商收取却被指责阻挡街道，遭市议会没收3个桶。

金龙茶室业者因他人交通堵住后巷路口

而接到罚单。
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金銮花园第一区早市巴刹

商业区的餐饮业者把石油气空

桶放在后巷，等候供应商收取

时，却被市议会官员以阻碍街

道为由，充公了 3个空桶，大

为不满。

商家吴生光昨日向民政党

蒲种区部主席赵志刚投诉时

说，上周三（24日），他把6

个石油气空桶置放在后巷，等

待供应商载走，不料梳邦再也

市议会官员于上午11时左右

取缔，没收其中3个空桶。

他说，当时表示接到民众

投诉其石油气桶挡路，所以要

充公，并发了一张清单给他。

他认为，官员既没给他机

会解释，也不是口头警告，这

很不近人情。如今，他也不懂

要在哪里赎回那3个被充公的

石油气空桶，以及是否会被罚

款0

他表示不清楚当局何时有

此新条例，而且也没有市议员

曾讲解，包括垃圾桶新准则和

石油气空桶置放新准则。

他也说，数月前其店的洗

涤隔油器被指没有驳接至英达

丽水通管而直人沟渠，结果也

接获1000令吉罚单。

。民政党蒲种区部副主席秦林华正

常改准则商家难适应
市议会的准则经常更改，让商家业者无所适从，也对业者

有欠公平，希望市议会官员取缔时可以更友善对待业者，对于

初犯的业者应先口头警告，而不是马上开罚单。也有业者投诉

市议会官员充公吴氏石油气桶后，车子被后巷路口一辆交通阻

挡去路，进而迁怒旁边的茶餐室，乱开罚单给该餐馆业者。

金銮州选区第14区居民代表委员会秘书�赵启兴

市会应讲解新准绳

茶室业者因他人的交通阻街而接获罚单，有欠公平。

市议会和市议员应积极向业者讲解有关新准则详情，而且市

议会应对没有遵守新准则的业者宽容，首次取缔时应给予机会，

重犯则发出罚单。�'

Page 2 of 2

01 Sep 2016
Nanyang Siang Pau, Malaysia

Author: ?? • Section: KL/Selangor • Page: D2 • Printed Size: 562.00cm² • Market: KL
Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 7,069.00
PR value: MYR 21,207.00 • Item ID: MY0026918948

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



动迹象。��

他是受询及迁前在国际山

庄发生的一所幼稚园外泥土移

动龟裂时说，市议会在该处设

置两个.土地检测地点

他说，官员上午11时和下

午5时收率土地检测地点的数
据，至于分稚园则暂时必须搬

离，直至承建商完成修复，预

计耗时两'卜月。

筑物错误使用营业执照或没有

执照营此展开行动，故打击赌

博必须与警方合作。

"1月至6月，一共取缔109

次，充么694部赌博机器，而7

月，则5缔了 31次刼充公349

部赌博初。

阿都哈密说，为监督东巴

生谷大道（EKVE)承建商在扩

建巴生河工程所引发的土地移

位问题，市议会每天会在2个

时段检测土地是否依旧出现移

，监督土地

收人 1亿6500万令吉

开销 1亿7600万令吉

总数 |( -1100万令吉）

的小贩，班丹英达小贩中心可

以容纳3&'个摊位，达刚花园的

则可以容纳12个摊位，另外，

市议禽耗资20万令吉兴建价格
介于5000_令吉至7000令吉的小

型摊位。

询及流动餐车的安顿时，

阿都哈密说，市议会目前没有

流动餐车的指南，一般流动餐

车小贩泊玍泊车位经商。

"若有流动餐车的商家要在

辖区内经商，可以找市议会洽

谈。"

(Settlement Mark)

移动情形。

幼稚园暂搬离监督东巴生谷大道移位问题

每天2时段检测

安邦再也市议会与警方合

作，积极打击辖区内的赌博活

动，截至7月已展开140次取

缔行动和充公1043部赌博机。

阿都哈密说，部分电子游戏

机场或网座涉及赌博活动，比

如使用赌博的工具或网络赌

博。

他说，市议会的权限不能对

赂博活动展开取缔，只能对建

取缔140次充公1043赌博机

令吉。

当局的2017年财政预算案

待别会议于本月25日进行，

2017年的收人预算会比今年增

如2000万令吉或13.79%，但开

销预算也增加2200令吉或

14.29%。

安邦再也市议会主席阿都

哈密昨天主持常月会议后，在

记者会列举重大开销项目包括

固体垃圾回收或环境卫生5021

万令吉（28.53%)、薪酬4562

万令吉（25.92%)、基本设施

1105万令吉（6.28%)、山坡管

理250万令吉（1.42%)_等。

"2017年财政预算案有预算

230万令吉或1.31%用作社区活

动拨款，平均每名市议员可获

得7万令吉拨款，举行社区活

动，比如大扫除。"

至于其他发展项目，阿都

哈密说，市议会耗资1100万令

吉的体育馆项目、240万令吉

的班丹英达6/2路（Jalan

Pandan Indah 6/2)的小贩中心

、60万令吉的达刚花园

(Taman Dagang)小贩中心等亦

会在明年完成。

他说，市议会要整顿零散

(班丹31日讯）安邦再也市议会出现第二次赤字预算案，

2017年度财政预算案达1亿6500万令吉，赤字1100万

赤字1崎算

逾5千万处理垃圾

' 安邦再也市议会常月会议
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阿都哈密（右二）为市议会大厦的电子车充电器主持推介礼。

鼓励低碳绿化节能
伍。

打造更美好生活

安邦再也市议会鼓励人民

迈向低碳、绿化和节能的生活

模式，打造更美好生活环境。

市议会主席阿都哈密说，

当局获选为全马第三个和英国

的"Carbon Trust"合作的地方

政府；"Carbon Trust" 安排了 2

名专员前来，研究如何协助市

议会迈向低碳城市的目标

关研究会进行至明年3月。

他昨天出席"安邦再也市

议会：绿色计划"推介礼时这

么说。

他也推介"食油回收活动"

、"电子车充电器推介礼"和

移交辉煌条纹于市议会游行队

出席嘉宾尚有市议会秘书

哈斯努尼占、副秘书祖哈里和

马来西亚Greentech副主席莫哈

末阿兹林。1�,

阿都哈密说，全雪州有53

个电子车充电站，其中4个设

立在市议会辖区，分别是市议

会大厦、班丹英达A1 Azam清

真寺、I)estar Arena和国家动物

园。

'有

"电子车车主可下载手机应

用程式寻找充电站位置。"
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I

消费者自备饭盒前往食肆打-包食物。

食

鼓励改甩生物分解餐盒

{八打灵再也31日讯）八打灵再也市政厅

9月1日落实"零保丽龙"执法，违例商

家将被罚1000令吉，辖医大部分商家已

准备就绪|改以塑料盒取代保丽龙作为打

包容器o

的容器选择需考量盛装空间和支撑

重量，厚度和材质越好的环保餐盒

价格就会越高，商家预期成本会增

不过，部分商家因仍未清空保丽龙盒存

货，暂时继续使用，惟会配合官员指示行事。

灵市政厅于2013年在辖区的美食中心和

贩摊实施禁用保丽龙措施，去年推行"零保丽

龙"概念后，于今年6月正式落实。

灵市长阿兹兹说，当局会分阶段展开执法

行动，先在商业E，之后到早市和夜市巴刹。

另外，较早时市政厅公关再侬接受《南洋

商报》记者访问时说，违例惩罚细节仍在探

讨，因此会先向违例商家发出通告，以让他们

有有更充分的准备。 >

据本报记者了解，灵市不少餐

饮业者已于两个月前开始，停止向

餐盒供应商采购保丽龙盒，以清空

现有存货|同时也备妥塑料盒供消

费者外带使用。

仍使用保丽龙盒的商家认同，

保丽龙装人过热食物会释放聚苯乙

赌，为了消费者健康着想，改用生

物分解餐盒值得鼓励。

无论如何，基于不同食物类别

有者表示，若消费者没自携饭

盒，或会向他们收取饭盒费用，以

便补贴。不过他们也希望随着措施

的推行，食肆未来将大量采用环保

餐盒|这有助使环保餐盒的成本幵

销下降。

加。

灵市厅今开始执法

灵市大部分商家已准备好以塑料盒取代保丽龙，为消费者提供环保打包容器。
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征收环保餐盒费消费者反应两极

大部分消费者则有心理准备接受塑料餐盒的

使用，惟针对业者或征收环保餐盒费，公众反

应两极，有者认同有者反对。

很少打包外带

Q蒲种居民�杨丽君（工程师)口蒲种居民.王素苟（从事教育领域）

赞同者说，商家额外收取餐盒费的价格不高

是可以接受的'，反对者则认为有时自备饭盒不

方便，但若业者额外收费，就会增加开销。

午膳时间我一般是和

同事到茶室用餐，休息日

就和家人吃饭，很少打包

外带。

不过，现代生活提倡

环保，赞成转用塑料或环

保餐盒。

！商家成本增加

p莎阿南居民�张国良（技細务员） 自备饭盒不便

早前已自备饭盒，

一般是放在车内，不会

太麻烦，但偶尔工作忙

碌会忘了带。

我也曾在超市购买

塑料饭盒，理解商家成

本增加。

垃圾多是人为因素造成，塑料餐盒虽然环保，但若消费者用后随处乱

丢，同样会制造垃圾。

我从事外勤工作，常到不同地方办理事务，不会固定在茶室吃午餐，

有时靠同事打包，自备饭盒就变得有些不便。
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Q烧鸭饭小贩�韦向荣

自行吸纳成本
生§月份已经�

jKk
�"""*

我在§月份已经

转用塑料盒'根据这

以往loo个保丽

龙盒的采购价是8令

吉50仙，塑料盒则是

22令吉，成本确上

升，但我自行吸纳餐

盒额外的成本开销_。

最近发现会自备饭盒的顾客增加，一

般是以家庭单位为主，若是独自用餐的外

勤族通常都要求打包。�'

仍有宝丽龙存货

P茶室业者�廖瑞文�

我还有保丽龙盒

存货，需约一个半月

清空存货，若官员登

门执法我会说明原

由。�.

"目前只有熟客是

自备饭盒打包食物'，

日后转换环保餐盒，

我会收取餐盒费用。

顾客自备饭盒

Q杂饭摊小贩.吕勇伟

我两个月前转用

塑料盒，开始时还不

太调适'发现饭盒厚

度不足，但材质越好

的饭盒价ME減。

我现在使用的是

容量较大的饭盒'成

本是每个40仙'所以

有向顾客收取餐盒

费，幸好顾客也理

解。有越来越多顾客自备饭盒，有的顾客

打包多盒还自备纸箱，塑料袋也不必提

供0
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'士拉央市议佘常月会议

市会主席不满

门驊教缴交
(士拉央31日讯）士拉央市议会今年截至7月31日共收到

4781万令吉门牌税，仅占整体9705万令吉的49.26%，引来

市议会主席不满。

份缴交门牌税。"

他也说，今年雪州政府豁免

廉价屋、传统马来甘榜、新村

、渔村等的门牌税，一些人却

以为今年无需缴交，就连过去

的欠款也不还。

他说，在积欠税收方面

议会也追回了 579万令吉

市议会主席苏里曼昨天主持

常月会议后说，总审计司审计

时若门牌税欠款趣过20%将会

对官员的表现给予劣评，认为

官员没有效率。

"到7月尾却连50%门牌税

都不到，8月31日是下半年门

牌税的截止日期，业主应尽本

'市

'即

讓

禁保丽龙政策指南出炉

电子付费JomPay方便转账

士拉央市议会禁用保丽龙政

策指南已出炉，当局于9月开

始向商贩宣传，鼓励禁用保丽

龙产品。

苏里曼说，州政府的政策是

于明年禁止商贩使用保丽龙，

因此当局今年推行要商贩用其

他替代产品，明年1月1日开

始，则会正式执法。

他鼓励商贩，改用生物降解

产品替代保丽龙，为环保出

力0

整体欠款1192万令吉

48.56%。

"市议会经从4月.1日起向

拖欠门牌税达200令吉以上的

业主发出警告信，至6月30日

已发出2万9422张警告信。

"若在警告信给予的宽限期

结束后，业主仍然无法缴付门

牌税，我们将充公其财物，至7

月31日为止，已经进行了 1132

单充公行动。"

市会内部纪律聆讯

雨傘敲击业者官员士拉央市议会于6月尾开放以电子付费平台

"JomPay"，让民众可通过银行转账方式，更方便缴交门牌

税。

的

士拉央市议会将针对早前在武吉

万挠再也行动中，涉嫌以雨伞敲击一

名水果摊业者的执法组官员进行内部

纪律聆讯。

苏里曼说，双方早前已经报案，

他们仍在等待警方的报告。

"其实上述官员也有被咬，还受伤

流血，州议员与国会议员也有向媒体

转述此事，然而有中文媒体却只字不

提，把我们描述成错误的一方。"

他表示会收集当天不同角度拍摄

的影片去观察此事。�'

为3103，目前接受17

，即

苏里曼：未收到土崩通报

市议会的账户号码（BillerCode)

家银行的转账，民众只需登录以上平台，输人上述号码

可透过银行转账给市议会。

至目前为止，透过这方式转账者有8万1000名

2100万令吉。

'达

苏里曼说，市议会在士拉央乌达玛26路的工厂区进行修

复工程，惟他未收到是否发生土崩事件。

他受询及当地昨早发生土崩时说，去年尾当地曾发生严

重土崩事件，市议会用了近200万令吉维修，目前维修工作

仍在进行。
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斜坡草难生沙尘飞扬

累 n
(加影31日讯）无拉港金峰

花园7路后面的斜坡土崩工

程虽抢修完毕，但斜坡长不

出草以致沙尘飞扬，居民被

迫从6月起当"吸尘机"至

今。

程6月完成后，因斜坡土质的

硫磺分量高，至今斜坡都无法

长出草来。

土质硫磺分量高

无拉港区州议员黄田志说，

这项耗资153万令吉的斜坡抢

修工程是于去年11月开始，6

月完成，因斜坡至今无法长出

草，加影市i义会还扣抻承包商

的余款。

居民被迫关紧门窗外，据了

解一些抵抗力较弱的小孩，也

发生皮肤敏感和气管炎问题。

坐落7路住家后面的斜坡，

800尺长、50公尺高，抢修工

也说，承包商是使用喷草式

植草7�式把种子植人斜坡让它生

草，崔斜坡土质的硫磺分量高，

以致今天都不能长草。他今日上

午与加影市议员迪亚嘉到场视察

后，在记者会这么说。

黄田志说，市议会已指示承

包商继续使用上述方式植草，

直到绿草生长；同时也指示承

包清a斜坡旁的沟渠，因为沟

渠被：泥泞掩盖，水流不通。

斜坡比我的家高，每次刮

风时沙尘就随风向吹进屋内，

除了关紧门窗度日，每天都得

抹地。

我替人宥顾孩子，相信7,

岁的孩子长期吸人沙尘后，已

出现皮肤敏感问题。

居民春萧云喜（53岁)

居民離候秀枝（54岁)

斜坡旁的沟渠长年堵塞，引来蚊虫。

孩子皮肤敏感

沟塞滋长蚊虫

斜坡旁的沟渠长年堵塞以致蚊虫滋长，有居民染

上骨痛热症病例，几年前也曾发生泥浆冲进屋内事

件。旱天和风起时刻沙尘问题严重，长期关紧门窗不

是办法，希望斜坡尽速长草。居民投诉指斜坡没长草，沙尘严重。左起萧云喜、迪亚嘉及黄田志。
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地板渗水白蚁蛀蚀

者投诉豪宅问题多腆

购屋者指围墙出现龟裂后，补了又补。

发展商将派建筑师了解房屋问题

购'屋者说，去年9月领了

钥匙后，发现半独立式洋房的

地砖有问题、地板渗水脱落、

白蚁人侵、漏水和墙壁龟裂

等I，虽然向发展商投诉后，后

者采取补修行动，但不久后问

题重现。

购屋者表示，花巨额购新

家是希望有舒适住所，但事与

愿违，遂于今早向加影市议员

梁昭胜投诉。

肖地共有18

、保养期。

(加影31日讯|蕉赖皇冠城第

3期住家旁价值130万至170万

令吉的豪宅购屋者声称问题

多，为新家而烦，发展商答应

了解问题所在，尽量协助购屋

者解决问题。

修补后不久问题重现

，两年

-VV-, >：'}�..

0。片

发展商项目总监黎先生受询

时说，会派建筑师向投诉购屋

者了解问题，并尽量符合购屋

者的要求处理。—

"之前接获投诉，我们是委

任承包商去维修，可能不符合

购屋者的要求。无论如何，保

养期还有一年一个月，接到投

诉我们就会处理，而且也会和

购屋者讨论。"

梁昭胜说，今天有9名购屋

者向他投诉，发展商应履行他

们的责任，他也会向市议会建

筑物监督小组反映。��

侵。

何振涛（中丨向梁昭胜（左）

和李文彬投诉指新家有白蚊入

购屋者指花超过百万令吉买下

豪宅，但却有问题，左三起是

刘德明、陈建尧及何振涛。

訝房遭蚁蚀 盼获赔偿

防水欠理想

购屋者畚刘德明购塵�何振涛

斤家问题多，至今还未迁

人，最严重的是厨房部位已遭

白炎蛀蚀。墙壁龟裂后，发展

商&派人补修，德补修工作马

虎问题又重现。

多次向发展商投诉，希望

彻底解决该问题，包括赔偿。

我已迁人及做了壁橱，不

可能把壁橱拆掉来补修，若获

赔偿日后装修时才一起做。

购屋者�陈建务

.屋子的防水工作欠理想

楼上的木板渗水后脱落。
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制作比赛只公开给.20

.：；：：；;亀辦.睾夢裏舞:：..:
须向主办单位领取差

格，并在9月4日之前

交上表格，而作品必须

在当天的下午5时前呈

上，总值500令吉的奖

品将等痔大家的赢取。

有兴趣参与或询

问，可联'络_杨先生.
012-387 5676或余小姐

017-387 5166。

(方挠31日讯）即将在

9月10日（星期六）傍

晚6时>，于万挠会馆街

举办的."情满万鉍"中

秋文化节将迸行环倮灯

笼制作比赛。

筹委会主席蔡伟杰

�指出，环保灯笼制作比

赛为了鼓励团体合作，

将会以团侏的方式进：

行，而团员必须有一人

是来自万挠。丨

也是士拉央市议员

的他捐出，这次的灯笼

"情满万挠"中秋文化节

办环保灯笼制作赛
�
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里、������■报道：廖舒桦、郭美裙摄影：廖舒桦、姚春显

福霄
(吉隆坡、芙蓉31日综合讯)

"默迪卡！默迪卡！默迪

卡！'，

配合我国第59届独立庆

典，雪隆和森州两州逾12万各

族人民"同心一意"，扶老携幼

踊跃参与国庆庆典仪式，齐齐展

现爱国精神。

国庆日庆典是马来西亚人齐

聚一堂的国象盛事，现场热烈及

振奋人心的氛围让赴会民众情绪

高涨，看着国旗飘扬，不少人更

是不住挥动手上的小国旗，有者

也把国旗披在身上，尽显我们都

是大马人的情怀。

每当游行队伍经过时，民众

皆会纷纷挥动国旗回应，对于制

服团体的英姿颯颯也毫不吝啬报

以热烈掌声和欢呼声表扬。

一些民众受询时表示：爱国
意识要从小她输和培养，iff以带

着孩子们一起参与，让他们感受

大马人民的团结精神。 "boboiboy"卡通吉祥物莅临现场助兴。
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独立r场周围挤满庆贺国庆日的人潮，开往此区域的轻快铁乘客量也暴增。

奥运健儿莅独立广场欢呼连连

斯里纳吉率领内阁成员及群众

一起欣赏各游行队伍，包括海

陆空三军精彩的演出。

尤其在里约奥运会创造

"最佳战绩"历史，为我国夺得

奖牌的大马健儿到场助阵更是

让群众情绪沸腾，到处欢呼声 兴。

言隆坡独立广场上午6时

许开诒已有人潮聚集，随着时

间消进，人潮越来越多，估计

有逾:0万人参与这场全国国庆

庆典、

国家元首端姑阿都哈林及

元首后端姑哈米娜、首相拿督

连连。

■除了武装部队精彩呈现的

特别场景剧，现场也呈献各种

传统文化舞蹈及歌曲。

此外，动画人物"boboiboy"

等卡通吉祥物也莅临现场助
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63队参与雪国庆庆典

州秘书队伍
蒙莪州政府则于昨晚在莎

阿南夺力、州国庆庆典，吸引各

种族牙各年龄层人民出席，63

支来纟各政府机构、保安队和

非政组织的队伍也参与操

步，每面热闹。'

雪州秘书队伍表现超越政府

部门fi别其他队伍，荣登冠

军，S州宗教局（JAIS)和雪州

财政司则分别获得亚军和季

o

地方政府组别方面，八打灵

再也茆政厅则荣获冠军，亚军

是莎蚵南市政厅，季军是安邦

再也市议会；而在土地局组

别，肌雪县是冠军、八打灵县

和雪〗邦县分别屈居亚军和季

军o

有63支来自各政府机构、保安队和非政府组织的队伍参与操步环

节。

来。军和季军分别是雪州消拯局和

雪州公共服务局。

踏正午夜12时，出席者一

起宣读《国家原则》（Rukun

Negara)，随后阿兹敏阿里'燃放

10分钟烟花，迎接国庆日的到

出席嘉宾包括雪州大臣拿督

斯里阿兹敏、州秘书拿督莫哈

末阿敏、财政司拿督诺丁、雪

州议长杨巧双、雪州国会议员

和州议员等。

至于双溪毛糯监狱，则是政

府机构（制服）.组别冠军，亚
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雪大臣吁人民维持和谐

雪州大臣拿督斯里阿兹敏吁

请人民维持各族和谐.，让国家

成就更辉煌。他说，人民有责

任这么做，而且也必须拥有独

立的精神，以充满意义的心态

庆祝我国的独立日。

他说，我国国父东姑阿都拉

曼把马来西亚联合邦

( PERSEKUTUAN TANAH

MELAYU广成为一个独立、和谐

及拥有自由和公正的国家，人

民应延续这种精神。

多名州议员整装出席雪州政府的国庆曰庆典。
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▼(左图）安邦再也市议会

与承包公司达成庭外和解，

因此将干9月1日起全面落实

泊车固本制度。

▼(右图）市议会在电子泊

车付费机上张贴文告'通知

.车主以固本缴付泊车费。
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報道�陳佩莉攝影�馮依健

票制。惟新制度执行仅一个月，电子泊车

'"�禀机的承包公司即入禀法庭挑战其合法

性，市议会也紧急喊停。

一直到本月中，安邦再也市议会宣布

已与电子泊车付费机承包公司庭外和解并

达成协议，因此将于9月1日起全面落实固

本泊车制。

；(安邦310 f )安邦再也泊车罔.,

本制明贯) jE-式开跑！

明日起，泊车固本制将取代电子泊车

付费机，安邦地区的商民受促准备好泊车

固本，以免受罚。.

安邦再也市议会原本在今年1月4日.

起落实固本泊车制度，以取代电子泊车售

居民：都會接受配合

/+都会》社区报今早#别前
\往安邦太子园一带，发现

大部分居民都已准备了泊车固本，有者是

在听闻消息后特别前往购买，而有者的固

本则是首次实施固本制度时所留下》

受访居民指出，缴付泊车费是车主的

责任，因此无论是电子付费或是固本制，

他们都将接受及配合。

.不过他们希望当局能妥善执行有关制

度，包括委任更多售卖泊车固本的代理，

让民众在缴付泊车费上不会面对木必要的

麻烦。

有者也建议市议会应该同时采用固本

及电子售票制度，让民众更方便也有更多

选择缴付泊车费。

代理商家：

示牌后也主动询问，并在得知消息后购买

固本_。"

有者指出，自从市议会宣布这项消息

后，开始出现购买固本的人潮，他们也都

会提醒车主购买固本。

民眾主動詢問購買

车固本的代理商家对《大都会》

�/!=!社区报指出，民众在确定固本

制度正式开跑后，开始购买泊车固本以备

用。

"不知情的的民众看到出售固本的告
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迎購買人潮固本制較方便
李女士（泊車囱本代理)李蓮珍（62歲)

"我早在两个

星期前已购买泊车

固本，当时我误以

为泊车固本制已落

实'。

我觉得以固本

制取代电子付费是

能接受的，尤其电

子泊车付费机常会

出现故障问题，而

我们也必须准备足

够的零钱付费。"

"我已经准备好

泊车固本以备不时之

需。不过我希望能有

更多的代理，好方便

民众不管在何处都能

购买固本。

我认为固本制比

电子付费来得方便。

反而电子付费机需要

我们准备零钱，下了

车还要寻找电子泊车

付费机，极为不便。"

"自从市议会

宣布将会在9月1日

落实泊车制度后，

就开始迎来购买固

本的人潮。

此外，也有

木少不知情者在发

现我售卖泊车固本

后，方得知此措施

将于9月落实，并

购买固本备用。"

電子付費機常故障
李女士（44歲）應採用兩制付費

蕭添丁（68歲）

"我.认为，市

议会应该同时采用泊

车固本制及电子付费

制，以方便民众。

我还没购买泊

车固本，不过家里仍

留有上次所购买的固

本。这些固本在市议

会早前宣布暂停时而

搁置，我不确定是否

还可继续使用""

▲市议会授权的代理会在商店或摊铺挂上告示牌，惟不少居民

认为目前有出售固本的商家不多，盼市议会能增加更多的代

理。
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配合鋪路工程

靈楊旭齡路分階段關閉
拉松（PJ Half Marathon)、八打灵再也嘉

年华（PJ Fair)及GP雪兰莪竞跑活动（GP

Larian Selangor)等活动的来临，涉及杨

旭龄路、苏丹路、西路、柏西兰西、东路及

北路的单向道计划预计将会在10月4日全面

完工。

市政厅也呼吁所有道路使用者在这段

时间遵守交通指抨。

(八打灵再也31日讯）配合进行铺路

工程（MEMASANG. INTERLOCKING PAVERS) '

八打灵再也市政厅将会分阶段关闭杨旭龄

路"灵市政厅发文告指出，有关工程将会在

9月5日开始，预计将会在10月4日完工。届

时，杨旭龄路仅有一条车道开放使用，道路

使用者受促需小心以避免意外发生。

另外，文告说，配合八打灵再也半马
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▲数名屋主不满发 �何振涛（中）向梁昭胜（左)

展商的处理方式。 做出投诉，旁为李女彬。

(加影31日讯）加影市

议员梁昭胜表示，他将把皇

冠城第三区巴拉湾9名屋主

的投诉交予市议会建筑物小

组跟进，同时呼吁受影响屋

主向房屋仲裁庭投诉。

梁昭胜是在接获该区屋

主投诉洋房问题，今早与助

手李文彬前往视察及■了解，

相关屋主将收集资料交给

他，要求把问题呈上市议会

反映。

据了解，发展商在去年

9月移交锁匙，受影响洋房

的屋价介于130万至170万令

吉之间。

其中二名屋主何振涛

梁昭勝：可向仲裁庭投訴

9屋主投訴呈市會跟進

皇冠城第三區巴拉灣

指出，他与其他受影响的屋

主对发展商的办事方式深表

不满，虽然洋房有两年保养

期，但屋内瑕疵却不少，维

修又做得不好，令他们非常

生气°�；

他披露，发展商在移交

锁匙后，有责任做好善后工

作，目前保养期只剩一年，

他们觉得发展商似乎拖慢维

修进度，而且没有解决屋主

的问题。

他说，他们新居入伙只

有几个月，屋内瑕疵很多，

但不能即时获得解决，联络

发展商负责人又不易，令拖

们非常苦恼。

發

展

商
■

派

建

築

師

處

理

^■展商项目
&总监黎先

生针对购屋者投诉一

事表示，该公司会

委派建筑师了解情

况，尽量根据购屋者

的要求进行维修。

他表示，承包

商曾进行维修，但

不符合购屋者的要

求，不过他相信这些

问题是可以解决。、

他说，由于保

养期仍有一年多，如

果这段期间接获需要

修补的投诉，该公司

也会去处理。

Page 1 of 1

01 Sep 2016
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Page: ME12
Printed Size: 264.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Black/white
Ad Value: MYR 6,560.00 • PR value: MYR 19,680.00 • Item ID: MY0026918352

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



寓津新鎮花圜辦健康嘉年華

181 ：卿U
成果，爆发的病例也逐渐减少。

不过，她希望各阶层人士也

要随时提高警惕，绝对不能掉以轻

心，以免受到骨痛热症侵袭。

"2016健康嘉年华"节目活动

丰富，其中最引人瞩目的是1500名

各族人士，包括男女老少热烈参与

的"步行1万步"健身运动。

出席者包括瓜冷区国会议员拿

督阿都拉沙尼、摩立区州议员哈斯

努、瓜冷县议会秘书莫哈末雅辛、

瓜冷县酋长东姑莫哈末、瓜冷县议

员黄锦伦、林斗益、张志福、沙菲

宜、法兹里及罗斯里，彭古鲁及甘

榜村长等。瓜冷卫生局及瓜冷县署

土地局代表等亦在场。

现场亦举行捐血运动，并设

有多个服务摊位，提供免费健康检

査、健康食物介绍、防范骨痛热症

醒觉运动及"促销"雪州健康援助

计划等。

(万津31曰讯）瓜拉冷岳

县议会日前在万津新镇花园

(Taman Banting Baru)举办

"2016健康嘉年华"，并邀请

掌管雪州卫生、福利及妇女家

庭发展事务的行政议员达罗雅

主持开幕，吸引约共1500各族

人士热烈参与。

达罗雅表示，雪州政府计划在

州内每个县区挑选一至两个适当地

点铺建跑道，鼓励地方居民参与行

走或徒步运动，促进身体健康，进

而塑造健康社会。

她促请人们多参与健康运动或

每天步荇、跑步来强身健体，人人

注重健康，才能塑造健康的社区。

瓜冷岐症减少

达罗雅也赞赏瓜拉冷岳县区在

控制黑斑蚊骨痛热症方面取得良好
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▲林斗益（左起）及哈斯努与众人一起进行步行1万步健康运动。

▲各族人士齐跳韵律操，先来个热身运动。
i

1 i
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JL^ 1洪載洤吁5大華團及萬津居協合作

海觀音赛成暈騸
(万津31日讯）万津南海观音寺主席拿

资洪我洤要求瓜冷五大华团气7T fi I岳民协

会丨g结合作,把万津南海现音-辛的慈恋故生

爭打造成万涑地区主要旅游景点,带动美食

餐饮业及地方经济发汝■

明年办放生法会及千人宴

配合万津南海观音寺将于2017年1月8 R (星

期日）早上7时30分在万律南海观音寺慈悲放生亭

举办"许愿祈福千人放生法会"，并在当晚7时在

万津直落昆仑居民协会会所冷气大礼堂举行"感恩

千人宴"盛会，洪载检丨3前号召瓜冷五大华团包括

瓜冷中华商会、瓜冷福建会馆、瓜冷客家公会 > 瓜

冷海南会馆及瓜冷广东会馆，万津4居民协会包括

万津德理玛花园居K协会、直落昆仑居民协会、浮

罗居民协会及万津桥头居民协会，该寺顾问、法律

顾问、名誉顾问及名誉主席等聚首交流及商讨，朝

向上述目标前进》

因此，洪载洤希望在华社华闭、居民协会及

善长仁翁们齐心合力、鼎力支持卜，把两项活动搞

得有声有色，从中筹集发展基金，促使早日达致目

丨-.述u-训。

益，并汇集大家的力量，把万律南海观音寺慈悲放

生亭发展成为主要旅游景点。他以柔佛新山古庙为

例子，号召华团与居民协会等参与支持，共同努力

仞A life前进1

他也吁请华社华团及顾问、名誉顾问、名誉

主席及热心人士鼎力支持"1718感恩千人宴"。

号召年轻人参与旅游业发展

他也号召年轻一辈积极参与该区的旅游业发
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展，人胆尝试与奋勇冲刺吋，也以邻近的仁嘉隆及

丹绒士拔为榜样，加强各

光景点，使该K成为旅游g蕉点� '涵顯顯寝3誦

此外，他也要求出盾聚餐的瓜冷县德篑_穆

德及张志福啡助探讨该寺_主要人

事宜。�......7.—;玲；養:i續:

当晚亦举行万津南湾观音f慈悲放生亭美化
计划签约仪式，由洪载洤与巴生中马名星建筑石材

工程有限公司董事黄明山次表，并由法_髓禱_歸
光律师担任见证人，获得4场的嘉宾及华团代表等

�共同见证。

大会也颁赠纪念品J感恩状给受委的顾问、

名誉顾问、名誉主席及法牟顾M等。

出席嘉宾包括该寺顾问兼万沣直落昆仑居民

协会主席拿督许进登、浮罗居民协会主席洪金河、

桥头居民协会副主席郑益来及财政黄養财、万津德

理玛花园居民协会署理主奪対国华及财政许福美、

瓜;>榀让丨_.席陈沒总务林乐喜.、瓜冷海南

会馆主席陈季川及总务黄t进、瓜冷客家公会总务

张永隆、瓜冷中华商会代

胜与李瑞清、法律顾问李忘光律师、名誉主席拿督

斯里陈添兴、拿督韩荣光、颜添成及谢惠铭等人。

鄭永德瓜冷旅遊賣點多

將反映建牌樓計劃

他说，瓜拉冷岳区内拥有许多旅游业卖点，值

得加以大力推介，尤其郊区人情味重的特色都应该

保留及推崇发扬。

他认为，万津南海观音寺慈悲放生亭的发展计

划具有深长的意义，相信在华社华团及居民协会等

各方面的配合支持下，必能如虎添翼，达致事半功

倍之效。�.

j^J是领养直落拿督州选区的雪州行政议员欧
Lii阳捍华助理的郑永德表示，他将向欧阳捍

华行政议员反映兴建牌楼的计划。
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▲出席嘉宾、顾

问、名誉顾问及

瓜冷五大华团、

万津四居协代表

与万津南海观音

寺慈悲放生亭理

事等大合照。前

排坐者左起为张

志福、谢惠铭、

李瑞清、张发

胜、许进登、洪

载洤、陈添兴、

洪金河、李志光

及郑永德。

▲瓜冷五大华团领导或代表接领纪念品后合影，左起为黄铃

祥、陈季川、洪载洤、张永隆、郑永德、陈俊才、张志福及尤

永利。

▲洪载洤（左二）颁赠纪念品给万津4名居协主席或代表。左

一和三分别是许进登及洪金河；右一及三分别是许福美及黄養

财，并由张志福（右二）及郑永德（中）见证。
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▲洪载洤（右）与黄明山在签约仪式上

互相交换文件，由李志光（中）见证。
▲许进登（右起）、张发胜及李瑞清从洪

载淫手中接领纪念品及感恩锦旗。
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4左图：军人

"大显身手"，

打倒"敌人".；

右图：大马海军

呈献精彩的"无

、声操步"，让民

众拍手叫好。

▲出席倒数活动的

民众一同欣赏烟

花，高喊默迪卡。

�阿兹敏（中）与

民众一同挥舞辉煌

条纹，欢庆国家独

立59周年"

(沙亚南31日讯）雪州子

民一同莴喊"默迪卡"，欢扶

大马独立第59周年丨

雪州大臣拿督斯里阿兹敏

在庆典上，呼吁大马子民遵守

国家原则，团结一致。同时呼

吁国家未来栋梁能领导马来西

亚迈向先进国。

雪州政府囯庆日庆典周二

晚上在沙亚南独立广场举行，

众多民众齐聚一堂倒数迎接摔

厌」

出席嘉宾包括雪州大臣夫

人拿汀斯里珊茜达、雪州议长

杨巧双等。
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▲住家后面斜坡工程地段寸草不生'灰尘滚滚'令居民不敢开窗'

、灰尘太多令我不敢

：打开窗户。我照颃的小孩亦

因为灰尘问题逍成皮肤敏

感。"

▲沟渠被泥浆堵塞，积水问题导致蚊虫滋生。 ▲居民向黄田志（左三）投诉身后的斜坡引发灰尘问题'令他们非常

苦恼0左二为迪亚加。_

Page 1 of 2

01 Sep 2016
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Page: ME5
Printed Size: 588.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color
Ad Value: MYR 32,759.06 • PR value: MYR 98,277.18 • Item ID: MY0026918558

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



��� ⑩

無拉港金峰花園

(加影31日讯）无拉港金峰花园

(Taman Desa Karunmas ) 7路双层排屋

居民投诉，屋后斜坡提升工程结束近3

个月却寸草不生，居民被迫天天果窗避

灰尘。

'市议会去年11月公开招标委任承包商进'

行提升工程，该地段长800呎、高纟0公尺，

并在今年6月完：工》承包商是利用喷草式

(Hydro-seeding).植草。

不过碍于斜玻土质硫磺含量高，造成迟

迟不见绿草生长，当大风一吹，斜坡处的灰

尘也吹住户，令居民十分苦恼。、

居民投诉说，因为灰尘问题而无法打弁

窗户导致空气不流通炎热天气时候更;是:

闷热

黄田志：植草稳固斜坡

行动觉无拉港州议良黄田志今早与市

：议员迪亚加前往规场巡视，并顧#廉窗■義：：:
示. > 承包商会继续使用喷草式植草，燻i:械:::

出一片绿草为止。

他措出，该斜玻过去经常发生泥崩，市

议会耗费153万令吉进行提升工程》市议会将

确保斜坡长出绿萆后，才会缴清工程余款。

他说，最近他接获当地多茗居民按_龢::：

坡灰尘滚滚，在乾燥炎热的天气寒軟_厨稳、：：?

友寄房的窗户，灰尘随风吹进家里，非常不
适。. '

"居民也反映，雨天时龢坡卞方海糖渠

被泥浆堵住，排水不建想,因此会籀示承包：：：:

商清理沟渠。"

他补充，由于积水问题导致蚊虫滋生，

'当地已有多宗骨痛热症病例。�
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蒲種美門慈善午宴

籌 25 萬 M3HS1E
(首邦市31日讯）蒲种美

门残障关怀基金会今午于首邦

市USJ One City主办蒲种美门

《爱■希望》慈善午宴筹获25万

令吉，惟距离该中心两年40万令

吉的运作经费目标，仍不敷15万

令吉。

《爱■希望》慈善午宴筹委

会主席麦得民指出，尽管距离目

标尚有一段距离，但筹委会将会

继续努力，通过各领域来提升蒲

种美门残障关怀基金会"希望工

厂"更完善的架构。

1他说，蒲种美门《爱■希

望》慈善午宴是该中心进军蒲

种区3年后，首次举办的筹款午

i^I
县0

謝靈霖：推動無障礙環境

歸還障友自由行動權利

#种美门残障关怀基金会执行主任谢灵霖说，无论残
/南障、视障、听障以及特殊等人都想拥有一个无障碍的

环境°

她感谢梳邦再也市议会致力在蒲种区内推行无障碍设施与

设备，惟该会所设立的一些无障碍设施因规格问题无法使用。

"为了让我们的国家及社2：有再次的改变，我希望雪州政

府及地方政府可以积极推动当也的无障碍设施，这样才能有效

地把障友们自由行动的权利归走给他们。"

谢灵霖希望通过大家的力匱，一同为障友们打造一个无障

碍环境》

出席慈善午宴者包括行动党士布爹国会议员郭素沁、公

正党灵南国会议员许来贤、本地音乐创作人汤小康、Serene

Music音乐学院院长Serene詹雪琳、美门残障中心总干事谢秀

贞、蒲种美门残障关怀基金会管理委员会主席陈惠兴及法律顾

问林洁心。�.r

欲知更多详情或有意捐献者，可拨打该中心热线（03-

8060 0072)或谢灵霖(019-384 9921)联络。
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#思汉说，蒲种美门残障关怀基金会"希望工
M厂"是一个特别的组织，提供一个良好的学

习平台，教导障友自力更生，让他们学习一技之长。

他说，该中心作为一个独立操作的组织，财务方

面一直以来都是自力更生，�从未获得政府资助。

"该中心遇上任何问题时，第一时间向我寻求的

不是资助，而是小小的忠告，并抱着'只要不放弃，

我们就有希望'的宗旨维持运作，因此，我希望有更

多的热心人士能够给予他们大力的支持。"

马华蒲种区会主席拿督斯里黄福安也呼吁热心人

士捐助蒲种美门残障关怀基金会，以打造出一个有爱

心、关怀、慈善和谐的社会。

此外，他也在会上宣布捐出1000令吉予美门充作

运作经费。

▲汤小康（左）在蒲种美门《爱■希望》慈善

午宴上献唱。

▼谢灵霖（中）带领蒲种美门残障关怀基金会《希望工厂》的学员们呈献进宾舞。
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�嘉宾一同主持剪彩仪

式。左起为詹雪琳、汤

小康、黄福安、许来

贤、郭素沁、谢灵霖、

谢秀贞、黄思汉、麦得

民、陈惠兴及林洁心。
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▲小朋友坐在特制的三轮车内，随同父亲一起参与

"2016年独立日骑游乐"，吸引众人的■光。

▲黄基全(前排左六起）、杨巧双、黄思汉与郑金龙在众乂的陪同下，

参与"2016年独立日骑游乐"，以欢庆国庆日。

—(首邦市31日讯）

"来■，_我们一起在社区

骑脚车，以独树一执的'方

式来对马来西亚说_ '我爱

你，！"

由梳邦再也市.议会第三

区居民委员会（JKP zon3)、

DSJ 6睦邻中心与社区脚车联

合会（UCC)联办、USJ高峰

广场赞助场地的"2016年独

立日骑游乐" （Merdeka Fun

Ride)反应热烈，吸引500名

脚车爱好者参与，结伴骑脚车

环绕首邦市一带。

这项活动已是第二年举

办，骑士们是在早上7时聚集

在该购物广场门口，』并在7B寸

30分启程、环绕在首邦市一带

主要道路，全程2G公里及耗时

、约一小时30分，终点站也是在

该购物广场前■>

主办单位也邀请格拉那再

也国会议员黄基全、首邦市州

议员杨巧双与金銮区州议员黄

思汉联合主持挥旗仪式，惟杨

巧双"变为参与者的"领

队"，率领一众脚车队浩浩荡

荡出发。

为确保骑士们安全骑车，

现场也有警员协助开路和维持

"交通秩序、

▲ "我们出发啦！"在黄思汉与黄基全（左一与二）挥舞国旗

和雪州州旗后，夏恩强（右起）及杨巧双带队，浩浩荡荡出

发。
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霣恩強：比去年多200人

1 @委会主席兼第三区居
#民委员会秘书夏恩强

致词时说，这是各造第二次举

办上述活动，令人感到鼓舞的

是，今年吸引500人参与，犹

胜于往年的300人。

当他提及希望梳邦再也

市议会在首邦市地区兴建脚车

道时，杨巧双回应"USJ4已有

脚车道了，惟夏恩強则回以

"脚车道不够多"。

与此同时，梳邦再也警区

主任莫哈末阿兹林助理总监致

词时说，他对出席人数突破往

年感到讶异�而警方将协助维

持交通秩序，希望骑士能注意

骑车安全。

当莫哈末阿兹林致词时，

现场突然传出一阵巨响，众人

四处观望下，才发觉一辆德士

疑因爆胎突然猛力撞向高峰广

场前大路的防撞栏，所幸可机

没有受伤，只是车子冒烟和受

到轻微撞损，最终只是虚惊一

场。出席者包括梳邦再也市议

员郑金龙。

▲主办单位出动无人机拍摄500名脚车爱好者参与"2016年独

立曰骑游乐"的壮观场面。
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黃思漢：沒掛國旗非不愛國

一项未经市议会常月会议通

过，以及只是一名官员提出的

建议，不幸的是被报章渲染报

道。

同时，他指出，各联办单

位是经过为期约3周的筹备，

才成功举办上述活动。他也对

一些脚车骑士自发性在脚车插

上国旗的举动感到欣慰，并表

示这证明他们爱国是发自于内

心。.

|思汉针对梳邦再也市
M议会早前发生"规定

商家必须悬挂国旗，否则将被

罚款1000令吉"的风波表示，

悬挂国旗应发自于内'，不悬

挂国旗也不表示有关国人不爱

国，只是大马人爱国的方式比

较含蓄，或许有部分原因是因

经济不景，他们能省则省，所

以才会不挂国旗。

他也说，上述事件只是

▲面动布景板也成为脚车骑士们的拍照据点！
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阿兹兹解释，不希望因发出太多执照，而引起当

地商家不满和投诉。一般上，流动餐车业者会选择

在人流量高的商业区周遭营业，因此市政厅须顾及

商家感受。

他促请有意在私人地段营业的流动餐车，或欲举

办嘉年华活动者，都须事先向市政厅提呈正式的文

件申请，并附上相关地点的图片等，营业时段为早

上7时至下午1时。

流动餐车摆档地点为52区（Aff in Bank银行

后面、52/1、52/8)、灵市旧区 1/14、14/19、

SS2/24、SS2/46、SS3/29、SS6/3、SS9a/12、

SS21/60、SS22、SS24/8、SS25/2、哥打白沙罗草

场、PJU 5/21及PJU 5/8、珍珠白沙罗PJU7/2、特

易购停车场、白沙罗柏兰岭PJU 8/5F、PJU 5/5F、

第三区工艺路（Jalan Teknologi )、PJU 3/9、

PJS 8/7及PJS 8/11、双威孟达里PJS 8、PJS 8/7及

PJS 8/11、灵市亚洲再也轻快铁站、灵市再也公园

及轻快铁站、PJS 10/24、灵市白沙罗丽昂哥打森林

公园、双溪毛糯瓜拉雪兰莪路及格拉加再也城市公

园。（漏）

(八打灵再也31日讯）八打灵再也市长阿兹兹

披露，从9月1日起，灵市政厅流动餐车（Trak

■Bergerak或Smart Trak)执照将开放供申请。

市政厅也准备了流动餐车指南，包括须自备垃圾

桶，收档时需自行把垃圾载走，若小贩乱丢垃圾，

执照可被吊销。

他在出席常月会议后说，市政厅管辖区内的流动

餐车执照，共涉及21个地区及90个档位。

他指出，根据市政厅条例，小贩只能选择在每天3

个时段中的其中一个时段，或每次营业4小时，即清

晨6时至上午10时、早上11时至下午3时及下午5时至

凌晨2时，同时只能在餐车内准备食物，不可在餐车

外摆放桌椅。

他声称，倘若申请的反应热烈，市政厅将先物色

适合地点，再决定是否增加执照数量。

今起開放申請

靈市廳流動餐車執照
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鄧章欽：鼓勵民眾騎腳車

劃投 腳■
(巴生31日讯）雪州行政议员拿督

邓章钦说，雪州政府鼓励民众骑脚

车，减少使用摩多和汽车，提倡环保

减碳，然而，雪州目前的脚车道设备

却显得不足，因此，各地方政府将于

新

明年在管辖区内规划全新的脚车道。

他说，他掌管的交通事务委员会已指示州内地方

政府，从明年开始，必须在管辖区内增建脚车道。

"市政厅和市议会必须建造15公里的脚车道，县

议会则是10公里，我们希望在全雪落实脚车道计

划，全面推广骑脚车风气。"

他称，即使目前已有脚车道的地方，当地政府明

年依然必须增设全新的脚车道。

提倡环保减碳

邓章钦也是双溪槟榔区州议员，他今早配合国庆

日，与选区3个甘榜的300位村民骑脚车游行时对媒

体指出，雪州目前的脚车道不足，地方政府可采用

"共用车道"概念，在原有的车道规划脚车道。

今早参与"国庆脚车行"的村民共有300人，男

女老少精心为"老铁马"插满国旗装扮一番，尽显

爱国情操。其中一位参与的小村民更穿上国旗装，

打扮成小公主，由父亲骑著"老铁马"护送她。这

'� J

位父亲万阿德南（50岁）受询时说，他花了3

天为老铁马装扮，提到女儿万娜比拉（8岁）

的国旗裙子装扮时，他笑称，这是他花了20

令吉特别定制的"杰作"。（TS0)

心°

■配合国庆日，邓章钦（前左八）与300

位村民骑脚车游行，展现团结一致的决
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